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(EXP. 2020/OFI_01/003351) 
 

ACTA DE LA SESSIÓ Nº 7/2020, DE CARÀCTER ORDINARI DE L’ AJUNTAMENT PLE 
CELEBRADA EL VINT-I-QUATRE DE SETEMBRE DE DOS MIL VINT. 

 
Al municipi de Canals, en el Saló de Sessions de la casa consistorial, Pl. de la Vila núm 9, el 

vint-i-quatre de setembre de 2020, essent les vint-i-una hores i trenta-tres minuts (21:33 hores). 
 
Presideix Dª Mª Jose Castells Villalta (Alcaldessa), assistint els regidors/es D. Miguel Ángel 

Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, D. Pedro Pablo Martínez Penalba i Dª Verónica Ferri 
Fayos (del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez 
García, Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan Martínez (del Grup 
Municipal Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló 
Sanchis (del Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus Badia Ferri i D. Vicente Tornero Soriano 
(del Grup Municipal Canals en Moviment); Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita). 
 

No assisteix D. Javier Pérez Molla (regidor no adscrit), disculpant la no assitencia del mateix 
l’Alcaldessa per raons de malaltia. 

 
D. Adrià Castelló Sanchis (del Grup Municipal Socialista) s'absenta durant el tractament del 

punt 7 de l'ordre del dia, sent les 22 hores i 38 minuts, reincorporant-se a la sessió a les 22 hores i 41 
minunts  

 
Assisteix com a Secretari D. José Mª Trull Ahuir, Secretari de l’Ajuntament de Canals.  
Així mateix assisteix l’Interventor de l’Ajuntament de Canals D. Vicente Sancho-Miñana 

Sanchez. 
 
La Sra Alcaldessa demana disculpes per la demora de l'inici de la sessió explicant que s'ha 

produït una fallada en el sistema de vídeo i àudio. Assenyala que, sent l'hora que és, iniciarà la sessió 
i que espera que durant la celebració de la mateixa els serveis tècnics resolguen el problema. 
 

Havent-se comprovat la presència del President (Primer Tinent d’Alcalde, per substitució de 
l'Alcaldessa) i del Secretari, així com l’existència del quorum exigit per l’artícle 90 del Reial Decret 
2568/1986, de 28 de novembre, pel que  s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals (d’ara en avant ROF) per a la vàlida constitució del Ple, el Sr. 
President declara oberta la sessió que es va desenvolupar d’acord amb el següent,  

 
ORDRE DEL DIA 

 
1.-DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS. 

 
1.1. DACIÓ DE COMPTES AL PLE DE L’INFORME RESUM ART.37 RD424/2017 
(EXPDTE.2020/OFI_01/002720)”. 
 
1.2. DACIÓ DE COMPTES AL PLE DE L'INFORME D'INTERVENCIÓ PLA ANUAL 
CONTROL FINANCER. ART. 31 RD. 424/2017. (EXPDTE. 2020/OFI_01/002721).” 
 
1.3. DACIÓ DE COMPTES AL PLE DE “LA RESOLUCIÓ DE L'ALCALDIA RELATIVA A 
l'APROVACIÓ DE LES LÍNIES FONAMENTALS DEL PRESSUPOST MUNICIPAL 2021 
(EXPDTE. 2020/OFI_01/003345)”. 
 
1.4.- ALTRES ASSUMPTES 
 

PART RESOLUTIVA 
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 2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE: 

 -Minuta 5-2020, de 9 de juliol de 2020.( EXP. 2020/OFI_01/0002185). 
 -Minuta 6-2020, de 5 d’agost de 2020.( EXP.2020/OFI_01/002675). 

 
 3. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE COORDINACIÓ 
ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT. 
 
 3.1. NOMENAMENT DE JUTGE DE PAU SUBSTITUT DE CANALS 
(EXP.2020/OFI_01/000734) 
 
 3.2. PRESSA DE CONEIXEMENT DE LA RENUNCIA AL CARREC DE REGIDOR 
FORMULADA PEL SR. PEDRO PABLO MARTÍNEZ PENALBA, AIXÍ COM L’ADOPCIÓ DE 
MESURES OPORTUNES PER A LA SEUA SUBSTITUCIÓ.. (EXP. 2020/OFI_01/003260) 
 

  
 4. ASSUMPTES D'URGÈNCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 
 

PART DE CONTROL DELS ÒRGANS DE GOVERN 

  
 5. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL R.O.F. 
 
 6. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 15-07-19, D’ACORD AL QUE DISPOSA 
L’ARTICLE 115 DEL R.O.F.  

 
             7. PRECS I PREGUNTES. 
 
............................................................................................................................................................ 

 
1.DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS. 

  
 1.1. DACIÓ DE COMPTES AL PLE DE L’INFORME RESUM ART.37 RD424/2017 
(EXPDTE.2020/OFI_01/002720)”. 
 
 Es dona compte del següent informe, del que també es dona compte en la Comissió 
Municipal Informativa d’Economia i Especial de Comptes, en sessió extraordinària celebrada el dia 14 
de setembre de 2020 (Minuta 7/2020) segons certificat de la Secretaria de la Comissió: 
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La Corporació Municipal queda assabentada 
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 1.2. DACIÓ DE COMPTES AL PLE DE L'INFORME D'INTERVENCIÓ PLA ANUAL 
CONTROL FINANCER. ART. 31 RD. 424/2017. (EXPDTE. 2020/OFI_01/002721).” 
 
 Es dona compte del següent informe, del que també es dona compte en la Comissió 
Municipal Informativa d’Economia i Especial de Comptes, en sessió extraordinària celebrada el dia 14 
de setembre de 2020 (Minuta 7/2020) segons certificat de la Secretaria de la Comissió: 
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La Corporació Municipal queda assabentada 
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 1.3. DACIÓ DE COMPTES AL PLE DE “LA RESOLUCIÓ DE L'ALCALDIA RELATIVA A 
l'APROVACIÓ DE LES LÍNIES FONAMENTALS DEL PRESSUPOST MUNICIPAL 2021 (EXPDTE. 
2020/OFI_01/003345)”. 
 
 Es dona compte de la següent resolució: 
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La Corporació Municipal queda assabentada 
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Seguidament es produeixen les següents intervencions: 
 
El Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular) manifestant que agraïsc el treball de la 

Intervenció municipal en la persona de Vicente, l'interventor ací present, que duen a terme un treball a 
l'Ajuntament moltes vegades no reconegut però necessari. El nostre grup tendeix la mà a l'equip de 
govern per a la confecció del pressupost per al 2021, i que el mateix isca amb el major suport 
possible per part de tots. Lògicament es necessita temps i que se'ns faça arribar un esborrany per a 
treballar .  

 
La Sra. Alcadessa assenyalant que  així ho faré. 

 
El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista) manifestant que ens sumem a 

l'agraïment que ha manifestat Toni. A més la labor de la intervenció és difícil donada la manca de 
personal. Igualment ens posem a la disposició de l'equip de govern i advoquem pel treball en conjunt. 

 
1.4.- ALTRES ASSUMPTES 
 
1.4.1. Es dona compte de la Sentència núm. 111/2020, de 22/06/2020, del Jutjat C-A núm. 2 

de Valencia, recaiguda en el PA 500/2019 (RE 3258, de 30/06/2020). La Sentència estima el recurs i  
i reconeix el dret del recurrent a ser indemnitzat, imposant costes a l'Ajuntament. La Sentència és 
ferma (RE 4230, de 29/07/2020). 

 
La Corporació Municipal queda assabentada 
 
1.4.2. Es dona compte de la proposta d’acord remesa (RE 4182, de 27/07/2020) per la 

Diputació de Valencia relativa a la prorroga del Conveni de col·laboració entre la Diputació de 
València i determinats Ajuntaments (entre altres Canals, per al manteniment dels programes 
municipals de formació EPA, per al curs 2020/2021. 

 
La Corporació Municipal queda assabentada 
 
1.4.3. Es dona compte de la Resolució de l’Alcaldía nº 928, de 04/09/2020, relativa a la 

delegació de la presidència del Consell Agrari Municipal de Canals en el regidor Javier Pérez Molla. 
 
La Corporació Municipal queda assabentada 
 
1.4.4. Es dona compte de del Certificat de l’acord adoptat en sessió de 01/07/2020 per la Sala 

de Govern del TSJ de la Comunitat Valenciana (RE 3747, de 09/07/2020), en el que es concedeix la 
prorroga sol·licitada pel Jutge de Pau Substitut de Canals, des de el dia 16 de maig de 2020. 

 
La Corporació Municipal queda assabentada 
 

 

PART RESOLUTIVA 

    
  
 2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE: 
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2.1.Minuta 5-2020, de 9 de juliol de 2020.( EXP. 2020/OFI_01/0002185). 

  
No produint-se observacions, la Sra. Presidenta sotmet a votació sense més tràmits  la  

Minuta, donant el següent resultat: Vots a favor: 16, corresponents als Srs./Sres. Dª Mª Jose 
Castells Villalta, D. Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, D. Pedro Pablo 
Martínez Penalba i Dª Verónica Ferri Fayos (del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco 
Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i 
Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés 
María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus 
Badia Ferri i D. Vicente Tornero Soriano (del Grup Municipal Canals en Moviment); Dª Maria Celia 
Bononad Martínez (regidora no adscrita); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 
  
 Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 
la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
 

2.2. Minuta 6-2020, de 5 d’agost de 2020.( EXP.2020/OFI_01/002675). 
  

No produint-se observacions, la Sra. Presidenta sotmet a votació sense més tràmits  la  
Minuta, donant el següent resultat: Vots a favor: 16, corresponents als Srs./Sres. Dª Mª Jose 
Castells Villalta, D. Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz, D. Pedro Pablo 
Martínez Penalba i Dª Verónica Ferri Fayos (del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco 
Lopez Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i 
Dª Josefa Juan Martínez (del Grup Municipal Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés 
María Poveda Mira i  D. Adrià Castelló Sanchis (del Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus 
Badia Ferri i D. Vicente Tornero Soriano (del Grup Municipal Canals en Moviment); Dª Maria Celia 
Bononad Martínez (regidora no adscrita); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

 
Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 

la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana. 
 
 
 3. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE COORDINACIÓ 
ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT. 
 

3.1. NOMENAMENT DE JUTGE DE PAU SUBSTITUT DE CANALS 
(EXP.2020/OFI_01/000734). 

 
“Es dóna compte de les sol·licituds formulades, de les que també es dona compte en la 

Comissió Municipal Informativa de Coordinació Administrativa, Benestar Social i Govern Obert, en 
sessió ordinària celebrada el dia 14 de setembre de dos mil vint (Minuta 08/20): 

 
01 -RE 3125 de 25.06.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
02 -RE 3132 de 25.06.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
03 -RE 3149 de 25.06.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
04 -RE 3151 de 25.06.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
05 -RE 3173 de 26.06.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
06 -RE 3219 de 29.06.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
07 -RE 3266 de 30.06.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
08 -RE 3379 de 02.07.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
09 -RE 3446 de 03.07.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
10 -RE 3511 de 06.07.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
11 -RE 3757 de 09.07.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
12 -RE 3925 de 15.07.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
13 -RE 4031 de 21.07.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
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14 -RE 4047 de 21.07.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 
15 -RE 4092 de 22.07.20 de XXXXXXXXXXXXXXXXX. 

 
Als efectes de l’elecció el Ple, per unanimitat dels presents, acorda el sistema de votació 

secreta ateses les previsions de l'article 102.3 del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel 
qual s'aprova el Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals. 

 
Per l’Alcaldia s'informa als assistents de la mecànica a aplicar en l'elecció. S’entrega una 

papereta que porta imprès el nom dels candidats, havent de votar-se (marcant amb una X) només a 
un. 

 
Tot seguit es continua amb la votació, de manera que una vegada escrutades les paperetes 

de vot vàlidament emeses, el resultat és el següent: 

 
CANDIDATS NÚMERO DE VOTS 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 16 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 
XXXXXXXXXXXXXXXXX. 0 

 
Vots vàlids: 16. 
Vots nuls: 0.  
Vots en blanc: 0. 

 
Per tant, tenint en compte que el Sr. D. XXXXXXXXXXXXX ha obtingut 16 vots que suposen 

la majoria absoluta del número legal de membres, de conformitat amb l’article 101 de la Llei Orgànica 
6/1985, d'1 de juliol, del Poder Judicial, que disposa que els jutges de pau i els seus substituts seran 
triats pel Ple d'Ajuntament, amb el vot favorable de la majoria absoluta dels seus membres, 
l'Ajuntament Ple, acorda: 

 
ÚNIC. Proposar el nomenament, com a Jutge de Pau substitut de Canals, del Sr D. 

XXXXXXXXXXXX  amb DNI núm. XXXXXXXX, remetent certificació del present acord al Jutge de 
Primera Instància i Instrucció competent a fi que ho remeta a la Sala de Govern del Tribunal Superior 
de Justícia de la Comunitat Valenciana perquè li conferisca el corresponent nomenament, tot això de 
conformitat amb el que disposen els arts. 101 de la Llei 6/1985, d'1 de juliol, del Poder Judicial i 4 del 
RD 3/1995, de 7 de juny, pel que s'aprova el Reglament dels jutges de Pau.” 
 
 
 3.2. PRESSA DE CONEIXEMENT DE LA RENUNCIA AL CARREC DE REGIDOR 
FORMULADA PEL SR. PEDRO PABLO MARTÍNEZ PENALBA, AIXÍ COM L’ADOPCIÓ DE 
MESURES OPORTUNES PER A LA SEUA SUBSTITUCIÓ. (EXP. 2020/OFI_01/003260). 
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Es dona compte de la Proposta de l’Alcalde, que va ser dictaminada favorablement per la 
Comissió Municipal Informativa de Coordinació Administrativa, Benestar Social i Govern Obert, en 
sessió ordinària celebrada el dia 14 de setembre de dos mil vint (Minuta 08/20), i que se sotmet a 
votació en el present punt. 

. . . 
 

 Obert el torn d’intervencions es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen: 
 
 El Sr. Martínez Penalba (del Grup Municipal Compromís per Canals), manifestat que bona nit 
a totes i a tots, m’agradaria explicar els motius pels quals renuncie al regidor del ajuntament de 
Canals . El principal motiu es personal malgrat un periodista d’un mitja de comunicació va aprofitar la 
meua renuncia de les delegacions per a afirmar ,sense haver parlat amb mi, que el motiu era una 
mala relació amb els membres del equip de govern, la qual cosa la meua renuncia situada en una  
situació de crític la  governabilitat de Canals . L'única finalitat d’aquest article era  desestabilitzar 
l’equip de govern a través de de la meua persona , el que mes em va doldre era que es publicara en 
plena pandèmia període en el qual era ajudar a les persones i no publicar articles sensacionalistes 
que no aportaven res positiu en eixe moment determinat  com acabe de dir el motiu principalment es 
personal ja que la meua relació amb la resta dels membres del equip de govern es bona. Quant vaig 
iniciar les tasques com a regidor , vaig començar a comprovar que si volia desenvolupar  
adequadament i amb responsabilitat aquest treball  hi havia que dedicar moltes mes hores de les que 
a priori s’han de fer. Això implicava que havia de renunciar a passar temps amb la meua família  
fonamentalment però també deixar de banda altres obligacions professionals i acadèmiques 
aleshores vaig reflexionar i vaig pensar en la meua escala de valors que la família està per damunt de 
tot la qual cosa vaig prendre la decisió de renunciar com a regidor . Renuncie com a regidor amb 
molta tristor per que la política local m’ha apassiona sempre m'agradat desenvolupar la tasca del 
servei public amb la finalitat d’ajudar a les veïns i veïnes de Canals , com he dit abans men vaig amb 
tristor per que deixe de formar part d’un equip de govern format per persones meravelloses a les 
meues companyes i companys de Compromís ja els coneixia però a la resta no, en poc de temps em 
vaig adonar que totes i tots anaven forjant una complexitat que generava il·lusió per treballar per 
Canals,son unes persones que deixen la pell pel nostre poble i que també sacrifiquen temps de la 
seua vida privada davant de la seua tasca com a regidors , unes persones que encerten les seues 
decisions però que també s’equivoquen quant ho fan tenen la capacitat de de reconèixer-ho i treballar 
per a solucionar la errada per això en senc molt orgullós de haver format part d’aquest grup de 
persones. També m’agradaria destacar la figura de Marta, una persona que tampoc coneixia que en 
poc de temps em va demostrar que tipus de persona es , una persona que facilita la tasca diària de 
les regidores i regidors i que sempre ha estat fent memòria d’allò mes important, es una mes del 
equip de govern. Quant a l’oposició dir-los que a pesar de les discrepàncies que hem tingut  al llarg 
dels plenaris els desitge molt d’encert  amb les decisions que prenguen , sincerament ha estat una 
bona experiència el fet de discutir dialècticament amb ells . Pel que fa respecte a la renuncia com a 
regidor el motiu principal ha sigut que no podia deixar al equip de govern amb un membre menys 
mentre estaven treballant contra la lluita del Covid- 19 , si haguera renunciat de seguida el equip de 
govern haguera estat sense un regidor durant un mes. Encara que no tenia delegacions  he participat 
activament  en reunions setmanals per tal de ajudar tant a ells com al poble de Canals , crec que era 
la meua responsabilitat. M’agradaria continuar aquest discurs fent referencia a una inquietud sorgida 
quant vaig comunicar la meua renuncia , quant ho vaig dir al equip de govern , una companyera i 
amiga em va dir que era molt valent de prendre eixa decisió a hores d’ara encara no se si ha sigut un 
acte de valentia per haver renunciat a un dels meus somnis o de covardia però no he sigut 
compaginar el meu temps personal i professional amb la tasca de regidor supose que amb el temps 
aquest dubte que m'acompanya des de la renuncia es resoldrà. 
 Per últim m'agradaria acabar amb els agraïments : 
 En primer lloc agrair el treball i l’ajuda del departament de secretaria Jose Mª ; que el tinc ací , 
vice- secretaria , tresoreria, intervenció ; Vicente gracies també , recaptació, informàtica i patrimoni 
gracies a les persones que hi forment part per que han fet  que el meu pas per l’ajuntament han fet 
una experiència agradable . 
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 També el somriure i el bon dia de Maria quant passava tots els dies per l’entrada de 
l’ajuntament i també les bones estones que he passat amb XXXXX cap de la policia local i amb 
XXXXX jutge de pau . 
 En segon lloc agrair també a les veïnes i veïns de Canals com al meu col·lectiu Compromís el 
fet d’haver-me donat la possibilitat de ser regidor del meu poble . 
 En tercer lloc agrair el suport del meus companys i companyes del equip de govern quan vaig 
prendre la decisió de renunciar com a regidor. 
 Per últim agrair el suport de XXXXXX i  de la meua família que sense la seua ajuda no 
haguera pogut complir un dels somnis de la meua vida , gracies i fins prompte. 
 
 La Sra. Alcaldessa manifestant que  començarem el torn de paraules per a Pere, emocionant 
. Celia cuando quieras. 
 

La Sra. Bononad Martínez (regidora no adscrita) manifestando que muy buenas noches , 
Pere de parte de Xavi que no ha podido estar hoy aquí, y mía , te tengo que decir que como 
compañero , amigo y concejal hay pocos como tu por que has estado trabajando des de primera hora 
hasta hora sin mirar hacia atrás , lo que te hayan dicho no tienes que hacer caso por que no es 
verdad para mi, mira que he conocido concejales pero como tu y no es por nada de persona de 
palabra por que la palabra es lo mas bonito que hay y que te digan la verdad hay pocos como tu , que 
siempre vayan con la cara hacia delante la verdad es que te hemos conocido poco , pero este poco 
tiempo que te hemos conocido la verdad es que me disgusta mucho a Xavi y a mi que te vayas por 
que no has apoyado muchísimo a Xavi y a mi y eso hay que agradecerlo que una persona como tu 
apoye por todo lo que hemos pasado , muchas gracias y aquí tienes dos amigos y dos compañeros 
para lo que quieras y por la calla para tomarnos una cerveza o lo que te haga falta. Muchas gracias 
Pere por todo tu trabajo en el Ayuntamiento y como concejal. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que  gracias Celia, ara per part de Hilzonde de Canals en 

moviment. 
 
La Sra. Badia Ferri (del Grup Municipal Canals en Moviment)  manifestant que hola i bona nit 

a totes i tots, bueno que un regidor – regidora deixe el seu càrrec sempre es trist, son persones que 
per estim al nostre poble decidim dedicar hores del nostre dia a dia a la tasca institucional. En aquest 
cas perdem un bon regidor , un bon company i sobre tot una bona persona , sabem que tot i no estar 
dins seràs un suport al nostres govern i no deixaràs de treballar pel teu poble . Esperem que en lo 
personal i en la teua tasca professional et vaja tot molt be Pere.    

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que  Toni  Orea, del grup socialista. 

 
El Sr. Orea Pedraza (del Grup Municipal Socialista) manifestant que bona nit a totes i tots, jo 

no porte res escrit. Preferisc que me isca . Pere ‘’despedir’’ a un regidor mai es una bona noticia per 
que, com tu be has dit, per molta discrepància que podem tindre i que es lògica entre govern i 
oposició,  jo sempre he trobat un regidor d’hisenda que per a mi sempre serà especial , pues cordial i 
predisposat sempre ha donar-te la informació a ajudar-me en la meua tasca. Simplement adés tu 
parlaves  el que costa ser regidor d’aquest poble i es un preu que paguem molt agust però també molt 
car. Per lo tant jo pense que la decisió sí que es la correcta. Jo que ja porte un anys com a regidor en 
aquest ajuntament tinc que aplaudir-te per que a lo millor hi han moltes persones  que no saben o 
sabem prendre eixa decisió. Desitjar-te a nivell personal i professional, com no podia ser d’altra 
forma, el millor i per suposat saps que tens en el grup municipal tens companys i tens amics per allò 
que necessites  i agrair-te de la teua tasca al ajuntament de Canals que sempre jo pense que es deu 
valorar moltíssim , gracies i que et vaja molt bé. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que  gracies Toni Orea. Miquel. 

 
El Sr.  Alventosa Paz (del Grup Municipal Compromís per Canals) manifestant que  bona nit 

a totes i tots, ara estic reflexionant i pense: Miquel ho hagueres tingut que escriure, però es tard. He 
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volgut que fora un discurs passional no i  racional, que no eixirà de la ment si no del cor, que eixirà del 
sentiment, per això no he parat a escriure allò que des de el grup municipal Compromís ens agradaria 
comentar , com has pogut veure amb els teus companys regidors del ajuntament de Canals. 
Primerament m'agradaria destacar eixa personalitat viva, eixa personalitat lluitadora , eixa personalitat 
conciliadora , eixa personalitat dialogant , eixa personalitat que sempre vol  ferm-nos estar tots units 
en concordança i fer-nos trobar agust i això en una persona d’uns adjectius d’agrair i la veritat que de 
poder tindre al nostre costat. També des de aquest grup les meues companyes m’agradaria també 
aplaudir la teua tasca , eixa tasca de responsabilitat assumint cosses que en aquest ajuntament crec 
que encara no s'havien assumit mai en la teua regidoria, això també es de valorar per que hem de fer 
front a moltíssimes coses i tu ho has estat i se que ho seguiràs siguen en totes les coses que se te 
presenten al llarg d’aquesta vida i finalment vull ser breu per no estendrem  molt mes amb açò, 
simplement no cal que diguem que vas a tindre uns amics i amigues en el grup municipal tant Vero, 
com Clara, com Mai emocionada al escoltar-te en eixe comiat però jo de comiat a mi no m’agrada i 
quant em vas telefonar per a dirme-ho sincerament com a porta veu del grup per a dir-me allò que 
passava, la decisió que havies pres encara estava dubtosa però la tenies ja rondant pel cap , una de 
les meues primeres frases va ser ‘’que açò no era un comiat, açò no era un adeu’’ açò era un fins 
prompte es convertira en una realitat i que anem a estar ahí per a donar-te tot el nostre suport i eixe 
prompte espere que siga el mes aviat possible. Gracies Pere pel teu compromís , gracies per la teua 
entrega i gracies per tota la confiança depositada en aquest grup i sobre tot amb nosaltres. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que  gracies Miquel , ara si que es el torn de Toni Pérez. 

 
El Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular) manifestant que ara si, jo si que vull ser 

breu , vull començar per lo que molts han acabat , principalment desitjar-te sort Pere en lo laboral i 
personal , els reptes o les decisions que prengues o camins que comences crec que al final tots ací 
en l’ajuntament en el plenari estem de pas uns un any, altres quatre , altres huit  al final el temps ens 
posa a tots en el nostre lloc tard o prompte hem de pegar un pas enrere i al final jo crec que al final es 
anar nos en amb la idea  de que la tasca que hem fet sempre es per al be del nostre poble i sempre 
del nostres veïns. Jo si que igual que ,i ha comentat a Vicent , crec que moltes vegades podem dir 
que som el ‘’patito feo ‘’ al final el regidor d’esports dona trofeus, i els poblets el regidor d’hisenda son 
els que moltes vegades som els que treballem a l’ombra o tens eixa tasca que pareix que no es veja 
tant per que pues per que se coneix ser eixa tasca tant important que tu i tots els regidors d’hisenda  
em fet alguna vegada a aquest ajuntament també pues això per a tindre un ajuntament 
econòmicament sa i viable per a que després els regidors els nostres companys ens pugen gastar i 
que al final ajudar als nostres veïns , res mes això desitjar-te sort i que al final jo crec que en la 
política no vinguem a fer enemics si no a fer amics i per tant en nom meu i en el mon del grup popular 
pues que tens 5 amics mes per al que necessites. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Gracies Toni Pérez, jo vaig a ser molt breu ja ho haveu 

dit tot i estic emocionada i tampoc vull fer-ho molt llarg, es que Pere es amic meu. Donar les gracies, 
simplement , per estar al meu costat , al nostre costat , per ser tant valent , per que pràcticament es 
un any i mig al nostre costat , està legislatura es molt molt intensa ,la veritat per a totes i tots per als 
17,10 compte també a Marta, es una legislatura molt intensa hem viscut moments molt complicats , 
recorde posant un exemple la tranquil·litat i la sensatesa que vaig mostrar que estàvem al meu 
despatx quan el president del govern XXXXXXXX va dir que estava l’estat d’alarma, recorde a Pere 
com es ell semblant , tranquil ,so-segat  i darrere de mi i jo estava segura , sempre has estat al meu 
costat sempre i se que ho estaràs . Se que estimes moltíssim al teu poble i se que vas a treballant 
deixant la pell igualment per que tens vocació de servei públic i per que  te se nota moltíssim. I donar-
te les gracies , te torne a repetir , donar-te les gracies per formar part d’aquest projecte tant 
emocionant i tant intens  i per formar part d’aquest equip del nostre equip , sempre vas a ser el nostre 
regidor i donar-te moltíssim les gracies i que seguisques treballant. Has pres també una decisió molt 
valenta , has prioritzat també en la vida, hi han vegades que s’ha de prioritzar i res mes no me ixen 
mes paraules però saps que t’estime moltíssim  i que eres un gran amic per a mi. 
 

. . . 
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No produint-se altres intervencions, la Sra. Presidenta sotmet a votació sense més tràmits  

la proposta dictaminada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als 
Srs./Sres. Dª Mª Jose Castells Villalta, D. Miguel Ángel Alventosa Paz, Dª Clara Mª Chorques Sanz i 
Dª Verónica Ferri Fayos (del Grup Municipal Compromís per Canals); D. Francisco Lopez Trigueros, 
D. Antonio Pérez García, Dª Andrea Sisternes Martorell, Dª Clementina Lillo Mollá i Dª Josefa Juan 
Martínez (del Grup Municipal Popular); D. Antonio Manuel Orea Pedraza, Dª Inés María Poveda Mira i  
D. Adrià Castelló Sanchis (del Grup Municipal Socialista); Dª Hilzonde Neus Badia Ferri i D. Vicente 
Tornero Soriano (del Grup Municipal Canals en Moviment); Dª Maria Celia Bononad Martínez 
(regidora no adscrita); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 

 
Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el President proclama adoptat el següent ACORD: 

 

 “TOMA DE CONOCIMIENTO DE LA RENUNCIA A SU CARGO DE CONCEJAL 
FORMULADA POR EL SR. PEDRO PABLO MARTINEZ PENALBA, ASÍ COMO DE LA 
ADOPCIÓN DE LAS MEDIDAS OPORTUNAS PARA SU SUSTITUCIÓN. 

 
 Por la Alcaldía se da cuenta del escrito suscrito por D. Pedro Pablo Martínez Penalba (RE 
nº 5191, de 8 de septiembre de 2020) por el que presenta su renuncia al cargo de concejal de este 
Ayuntamiento, y de la ratificación de su voluntad de renunciar al mismo ante el Sra. Alcaldesa, 
asistido por el Sr. Secretario de la Corporación, por medio de comparecencia efectuada el día 14 de 
septiembre de 2020. 

 
 Igualmente se da cuenta de que el renunciante ha presentado las pertinentes declaraciones 
sobre causas de posible incompatibilidad y sobre cualquier actividad que le proporcione o le pueda 
proporcionar ingresos económicos, así como declaración de sus bienes patrimoniales y de la 
participación en sociedades, conforme a los modelos aprobados por el Pleno de la Corporación en 
sesión de fecha 21 de diciembre de 2010. 

 
 También se da cuenta de que la candidata siguiente al renunciante, en la lista que presentó 
la candidatura COMPROMÍS PER CANALS: COMPROMÍS MUNICIPAL (COMPROMÍS 
MUNICIPAL) en las pasadas elecciones municipales de 2019 es el Dª XXXXXXXXXXX, tal y como 
se acredita con copia del edicto de proclamación de candidaturas publicado en el BOP nº 82, de 30 
de abril de 2019. 

 
 Teniendo en cuenta que, de conformidad con lo dispuesto por el art. 9.4) del Real Decreto 
2568/1986, de 28 de noviembre, por el que se aprueba el Reglamento de Organización, 
Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades Locales, los concejales perderán su condición 
de tales, entre otras causas, por renuncia que deberá hacerse efectiva por escrito ante el Pleno de 
la Corporación. Teniendo en cuenta, además, lo previsto en el artículo 182.1 de la Ley Orgánica 
5/1985, de 19 de junio, del Régimen Electoral General así como en la Instrucción de 10 de julio de 
2003, de la Junta Electoral Central, sobre sustitución de cargos representativos locales 

 
 Este Ayuntamiento sin debate previo y por unanimidad acuerda: 

 
 PRIMERO. Tomar conocimiento, para su efectividad, de la renuncia formulada por el Sr. 
Pedro Pablo Martínez Penalba a su condición de concejal del Ayuntamiento de de Canals 
(Valencia) y a todos los demás cargos que ejerza, derivados de esta condición. 

 
 SEGUNDO. Remitir certificación del presente acuerdo a la Junta Electoral Central para que 
tome constancia del cese en el cargo representativo local de D. Pedro Pablo Martínez Penalba y 
para que, procediendo en consecuencia, proceda a la expedición de la correspondiente credencial a 
favor de Dª. XXXXXXXXXXXXX por ser la siguiente candidata de la lista que presentó la 
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candidatura COMPROMÍS PER CANALS: COMPROMÍS MUNICIPAL (COMPROMÍS MUNICIPAL) 
en las pasadas Elecciones Locales de 2019 en el Municipio de Canals. 

 
 TERCERO. Notificar el presente acuerdo a los interesados, a los efectos oportunos. 
Recordar a la Sra. XXXXXXXXXXXX, caso de que se expida credencial a su favor, que debe 
presentar las correspondientes declaraciones sobre causas de posible incompatibilidad y sobre 
cualquier actividad que le proporcione o le pueda proporcionar ingresos económicos así como 
declaración de sus bienes patrimoniales y de la participación en sociedades, conforme a los 
modelos aprobados por el Pleno de la Corporación en sesión de fecha 21 de diciembre de 2010, 
con carácter previo a su toma de posesión. 

 
 CUARTO. En cumplimiento de lo establecido por los artículos 75 de la Ley 7/1985, de 2 de 
abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, 131 del la Ley 8/2010, de 23 de junio de la 
Generalitat, de Régimen Jurídico de la Comunidad Valenciana, y 2 del Decreto 191/2010, de 19 de 
noviembre, del Consell, por el que se regulan las declaraciones de actividades y de bienes de los 
miembros de las Corporaciones Locales de la Comunitat Valenciana, publíquese en el BOP de 
Valencia las declaraciones de bienes y de actividades formuladas con ocasión del cese dentro del 
plazo establecido al efecto.” 
 
 
 4. ASSUMPTES D'URGÈNCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 
  
 La Presidenta pregunta si algun Grup per raons d'urgència desitja sotmetre a la consideració del 
Ple algun assumpte no compres en l'orde del dia. No es planteja cap assumpte d’urgència. 
 
 

PART DE CONTROL DELS ÒRGANS DE GOVERN 

  
 5. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL R.O.F. 
 
Es dona compte de la següent relació de Resolucions adoptades (Decrets 694 a 987): 
 
Título Tipo de Materia Número expediente origen Núm

ero 
del 
decr
eto 

Fecha de 
decreto 

 

S844 - 2020/09 inf urb mun XXXXXXXXXXXX Urbanismo 2020/INF_03/000028 694 06/07/2020 
S441- aprovació factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002204 695 06/07/2020 
S938 - cemur 2020/41 nicho ocupado, solicita heredera Cementeri 2020/OFI_01/001629 696 06/07/2020 

S551 - ple ordinari m-5 de 9 juliol 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002185 697 06/07/2020 

S245 - edificant calixt iii. exp. execuxió obra Urbanismo 2020/OFI_01/001630 698 06/07/2020 
S712 - borsa de treball d'auxiliars d'adjuda a domicili (sad) Personal 2020/OFI_01/001727 699 06/07/2020 
Presentación telemática: nº registro 2020002873 Personal 2020/PAC_03/000495 700 07/07/2020 
S615 - ayudas de emergencia. covid-junio Serveis Socials 2020/OFI_01/002066 701 07/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002327 702 08/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002226 703 08/07/2020 
S615 – ajudes socials covid 19 Hacienda 2020/OFI_01/002227 704 08/07/2020 
S441- aprovació pagaments cua juliol Hacienda 2020/OFI_01/002187 705 08/07/2020 
S441 -aprovació de comissions bancàries juny Hacienda 2020/OFI_01/002207 706 08/07/2020 
S441- aprovació factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002211 707 08/07/2020 
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S441- aprovació factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002206 708 08/07/2020 
S441 - aprovacio factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002194 709 08/07/2020 
S654 - aprovació irpf diferències 2.018 Hacienda 2020/OFI_01/002197 710 08/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002364 711 08/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002215 712 08/07/2020 
S349 - licencia urbanística de legalización. c/ XXXXXXXXX 
registro de entrada 2020000874 Urbanismo 2020/OFI_01/000749 713 08/07/2020 
S443 - emcorp20 - sel Recursos Humanos 2019/ABT_02/000006 714 09/07/2020 
Presentación telemática: nº registro 2020003546 Hacienda 2020/PAC_03/000510 715 09/07/2020 
Presentación telemática: nº registro 2020003369 Hacienda 2020/PAC_03/000509 716 09/07/2020 
S706 - emcorp20 Subvenciones 2020/SDS_03/000004 717 09/07/2020 
S441- aprovació factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002208 718 09/07/2020 
S441 - aprovacio factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002391 719 09/07/2020 
S333 - publicación bop estudio de viabilidad bar polideportivo 
municipal Hacienda 2020/OFI_01/002389 720 09/07/2020 
S562 - autorización alta vado Hacienda 2020/ALI_03/000009 721 09/07/2020 
S211 - horario extraordinario (modificación)  fira setembre 2020 Urbanismo 2020/OFI_01/002399 722 10/07/2020 
S984 - devolución entradas y abonos programación teatral 
febrero-mayo 2020 cancelada  Hacienda 2020/OFI_01/002029 723 10/07/2020 
S333 - publicación bop estudio de viabilidad bar mercado 
municipal Hacienda 2020/OFI_01/002388 724 10/07/2020 
S349 - solicitud de licencia de legalización 2020000099 - c/ 
XXXXXXXX - se presenta solicitud de legalización de obras, 
para posteriormente efectuar división horizontal (expediente 
1/2019) existente ya en formato pap Urbanismo 2020/OFI_01/000748 725 10/07/2020 
S638 - vacaciones 2020 Personal 2020/OFI_01/001699 726 10/07/2020 
S712 - borsa de treball d'auxiliars d'adjuda a domicili (sad) Personal 2020/OFI_01/001727 727 13/07/2020 
S013 - reclamación de daños al patrimonio municipal - informe 
policía local - hoguera san antonio (exp. 1/2020) Patrimonio 2020/OFI_01/000328 728 13/07/2020 
S615 ajudes socials covid 19 Hacienda 2020/OFI_01/002404 729 13/07/2020 
S459 recurso de reposición expt. 2019-10-urb Urbanismo 2020/OFI_01/002498 730 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002383 731 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002382 732 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002384 733 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio. Serveis Socials 2020/OFI_01/002377 734 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio. Serveis Socials 2020/OFI_01/002378 735 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002369 736 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002379 737 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002376 738 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002367 739 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002381 740 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes julio. Serveis Socials 2020/OFI_01/002331 741 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002380 742 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002374 743 13/07/2020 
Se440 -seguridad alimentaria mes de julio. Serveis Socials 2020/OFI_01/002250 744 13/07/2020 
Se440 -  seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002219 745 13/07/2020 
Se440 -  seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002218 746 13/07/2020 
Se440 -  seguridad alimentaria mes de julio. Serveis Socials 2020/OFI_01/002224 747 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio  Serveis Socials 2020/OFI_01/002221 748 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio. Serveis Socials 2020/OFI_01/002326 749 13/07/2020 
Se440 -  seguridad alimentaria mes de julio. Serveis Socials 2020/OFI_01/002223 750 13/07/2020 
Se440 -  seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002217 751 13/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio. Serveis Socials 2020/OFI_01/002216 752 13/07/2020 
Se440 -  seguridad alimentaria mes de julio. Serveis Socials 2020/OFI_01/002222 753 13/07/2020 
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Se440 - seguridad alimentaria mes de julio. Serveis Socials 2020/OFI_01/002214 754 14/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002368 755 14/07/2020 
S218 - contrato restitución legalidad urbanística elevación nivel 
de parcela. Urbanismo 2020/OFI_01/001204 756 14/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002213 757 14/07/2020 
S443 - emcold19. ampliació Personal 2020/OFI_01/002110 758 14/07/2020 
S218 - contrato servicio redacción proyecto legalidad 
urbanística Urbanismo 2020/OFI_01/001203 759 14/07/2020 
S441 -aprovació de desplaçaments i dietes Hacienda 2020/OFI_01/002520 760 14/07/2020 
Se218 - liquidación provisional icio Hacienda 2020/PAC_03/000472 761 14/07/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002385 Hacienda 2020/OFI_01/002385 762 14/07/2020 
S441 -aprovacio pagament premi Hacienda 2020/OFI_01/002528 763 14/07/2020 
S991 – modificacions de credits Hacienda 2020/OFI_01/002402 764 14/07/2020 
S562 - autorización alta vado. XXXXXXXXXXXXXX Hacienda 2020/ALI_03/000014 765 14/07/2020 
S842 - contrato menor de obra " condicionament jardí del 
fornets Urbanismo 2020/OFI_01/001102 766 15/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002552 767 15/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002551 768 15/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002546 769 15/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002561 770 15/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002554 771 15/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002403 772 15/07/2020 
S728 - programa sepe-ccll. contratación Personal 2020/OFI_01/002144 773 15/07/2020 
S991 – modificacions de credits Hacienda 2020/OFI_01/002184 774 16/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002569 775 16/07/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de julio Hacienda 2020/OFI_01/002403 776 16/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002566 777 16/07/2020 
S441 - aprovació factura i pagament publicació modificació 
ordenances fiscals Ex. 2020/OFI_01/001800 Hacienda 2020/OFI_01/001800 778 17/07/2020 
S349 - llicència urbanística, XXXXXXXXXX, habilitación clinica 
fisioterapia en XXXXXXXXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/002390 779 17/07/2020 

S380 - secretaría del consell agrari municipal 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002576 780 17/07/2020 

S655 - dr-pc 2020/08 ajuntament canals ("pati cultural") Urbanismo 2020/LDR_03/000007 781 17/07/2020 

S999 - plan estratégico subvenciones 2020 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002182 782 17/07/2020 

S218 - prórroga contrato servicios control e inspección de 
vertidos en el término municipal de canals 2020/2021 Contratación 2020/OFI_01/002146 783 17/07/2020 
S106 - liquidación tasa servicio de cementerio Hacienda 2020/DNI_03/000008 784 17/07/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments servei jurídic 
d'assessorament Ex. 2020/OFI_01/001834 Hacienda 2020/OFI_01/001834 785 17/07/2020 
Se003 - subvención servicios sociales Serveis Socials 2020/OFI_01/002586 786 20/07/2020 
S712 - bolsa tag Personal 2020/OFI_01/000150 787 20/07/2020 
S208 - pobreza energética. luz Serveis Socials 2020/OFI_01/002575 788 20/07/2020 
S245 - renovació d'enllumenat públic fase ii Contratación 2020/OFI_01/000009 789 20/07/2020 
S720 - devolución aval en c. XXXXXXXX. expte. obras 44/2018 Urbanismo 2020/OFI_01/002165 790 20/07/2020 
S009 - gratificaciones servicios extraordinarios personal laboral 
nómina julio 2020  Personal 2020/OFI_01/002523 791 20/07/2020 
S106 - liquidación tasa servicio de cementerio Hacienda 2020/DNI_03/000010 792 20/07/2020 
S106 - liquidación tasa servicio de cementerio Hacienda 2020/DNI_03/000009 793 20/07/2020 
S842 - contrato menor de obra " condicionament jardí del 
fornets Contratación 2020/OFI_01/001102 794 20/07/2020 
S274 - incidencias nómina junio Personal 2020/OFI_01/002587 795 20/07/2020 
S441 - aprovació cànon ocupació  i pagament chj obres de 
remodelació de l'ecoparc Ex. 2020/OFI_01/002600 Hacienda 2020/OFI_01/002600 796 21/07/2020 
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S991 – modificacions de credits Hacienda 2020/OFI_01/002401 797 21/07/2020 
S208 - pobreza energética. luz Hacienda 2020/OFI_01/002575 798 21/07/2020 
S562 - autorización ocupación vía pública con vado.  Hacienda 2020/ALI_03/000016 799 21/07/2020 
Se602 - reconeixement extrajudicial de crèdits 01/2020. Hacienda 2020/OFI_01/001641 800 21/07/2020 
S009 - gratificaciones servicios extraordinarios personal 
funcionario nómina julio 2020  Personal 2020/OFI_01/002522 801 22/07/2020 
Se201 - solicitud concesión nicho Hacienda 2020/DNI_03/000011 802 23/07/2020 
Se - 201 - solicitud concesión de nicho Hacienda 2020/DNI_03/000014 803 23/07/2020 
Se201 - concesión de nicho Hacienda 2020/DNI_03/000012 804 23/07/2020 
Se201 - solicitud concesión de nicho Hacienda 2020/DNI_03/000013 805 23/07/2020 
S003 - renovar la tarjeta de minusvalidos para poder aparacar. Serveis Socials 2020/OFI_01/002119 806 24/07/2020 
Se201 - solicitud concesión de nicho Hacienda 2020/DNI_03/000015 807 27/07/2020 
Se201 - solicitud concesión de nicho Hacienda 2020/DNI_03/000017 808 27/07/2020 
Se201 - solicitud concesión de nicho Hacienda 2020/DNI_03/000016 809 27/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002614 810 27/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002616 811 27/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002591 812 27/07/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002612 813 27/07/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002637 814 27/07/2020 
S115 - "central compras", suministro eléctrico Patrimonio 2020/OFI_01/002545 815 27/07/2020 
S243 - concesión puestos mercado ambulante. expediente 
transmisión puesto nº 1 Hacienda 2020/AVE_02/000089 816 28/07/2020 
S441 - aprovació irpf diferències 2.019  Hacienda 2020/OFI_01/000323 817 28/07/2020 
S243 - concesión puestos mercado ambulante. expediente 
transmisión puesto nº 59 Hacienda 2020/AVE_02/000090 818 28/07/2020 

S078 - c.m.i. m-07 extra. 30 juliol 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002676 819 28/07/2020 

S078 - comisión permanente - cmi economía 6/20 Hacienda 2020/OFI_01/002683 820 28/07/2020 

S551 - ple extraord. m-6 de 31 juliol 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002675 821 28/07/2020 

S214 - solicitud de anticipo reintegrable. XXXXXXXXXXXX Personal 2020/PAC_03/000574 822 28/07/2020 
S878 - responsabilidad patrimonial - cor - exp. 82-2017 Patrimonio 2020/OFI_01/001777 823 29/07/2020 
S441 - aprovació risoncha sl aportacio agost 2020 Hacienda 2020/OFI_01/002681 824 29/07/2020 
S061 - menjador escola infantil mes novembre 2019 Ex. 
2020/OFI_01/000122 Hacienda 2020/OFI_01/000122 825 29/07/2020 
S061 - menjador escola infantil mes desembre 2019 Ex. 
2020/OFI_01/000123 Hacienda 2020/OFI_01/000123 826 29/07/2020 
S061 - menjador escola infantil mes desembre 2019 Hacienda 2020/OFI_01/000123 827 29/07/2020 
S441- aprovació pagaments cua  Hacienda 2020/OFI_01/002685 828 29/07/2020 
S061 - menjador escola infantil mes novembre 2019 Hacienda 2020/OFI_01/000122 829 29/07/2020 
S615 - ayudas de emergencia. covid-menores Serveis Socials 2020/OFI_01/002574 830 30/07/2020 
Se218 - liquidación icio Hacienda 2020/LMN_03/000070 831 30/07/2020 

S551 - ple extraord. m-6 de 31 juliol 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002675 832 30/07/2020 

S946 - solicitud reconocimiento de trienio Personal 2020/PAC_03/000480 833 30/07/2020 
S078 - comisión permanente - cmi economía 6/20 Hacienda 2020/OFI_01/002683 834 30/07/2020 
S999 - beques esportives 2020 Subvenciones 2020/OFI_01/000741 835 31/07/2020 
S999 - subvencions culturals 2020 Subvenciones 2020/OFI_01/000739 836 31/07/2020 
S999 - subvencions sociosanitaries 2020 Subvenciones 2020/OFI_01/000740 837 31/07/2020 

S078 - c.m.i. m-07 extra. 30 juliol 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002676 838 31/07/2020 

S985 - liquidación iivtnu remesa 4/2020 Hacienda 2020/OFI_01/002718 839 31/07/2020 
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S912 matrimonio civil XXXXXXXXXX i XXXXXXXXXXXX 
Protocol i Relacions 
Públiques 2020/SEC_03/000001 840 31/07/2020 

S912 matrimonio civil XXXXXXXXXX y XXXXXXXXXXXX 
Protocol i Relacions 
Públiques 2020/SEC_03/000002 841 31/07/2020 

S912 matrimonio civil XXXXXXXXX y XXXXXXXXXXXXX 
Protocol i Relacions 
Públiques 2020/SEC_03/000003 842 31/07/2020 

S009 - productividad personal ayuntamiento Personal 2020/OFI_01/001263 843 31/07/2020 
S003 - solicitud tarjeta de estacionamiento para personas con 
movilidad reducida. Serveis Socials 2020/OFI_01/002717 844 31/07/2020 
S003 - solicitud tarjeta de estacionamiento para personas con 
movilidad reducida. Serveis Socials 2020/OFI_01/002716 845 31/07/2020 
S078 - comisión permanente - cmi economía 6/20 Hacienda 2020/OFI_01/002683 846 31/07/2020 
S999 - subvenciones deportivas 2020 Subvenciones 2020/OFI_01/000737 847 31/07/2020 
S274 - incidencias nómina julio Personal 2020/OFI_01/002691 848 31/07/2020 
S061 - menjador escola infantil mes desembre 2019 Hacienda 2020/OFI_01/000123 849 03/08/2020 
S386 - fraccionamiento liquidación iivtnu Hacienda 2020/OFI_01/002726 850 03/08/2020 
S615 – ajudes socials covid 19 menors. juliol de 2020 Hacienda 2020/OFI_01/002719 851 04/08/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Hacienda 2020/OFI_01/002736 852 04/08/2020 
S389 - sancionador infracción ordenanza ocupación del 
dominio público. pa i dolç serra s.l. exp. 4/2020 Patrimonio 2020/OFI_01/002549 853 05/08/2020 
S946 - assignació temporal funcions lloc tag-cap urbanisme, 
obres públiques i activitats Personal 2020/OFI_01/002737 854 05/08/2020 
S655 - dr-pc 2020/10 ajuntament canals (cinema d'estiu) Urbanismo 2020/ESP_02/000008 855 06/08/2020 

S311 - asistències a òrgans col. fins 9 juliol 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002499 856 06/08/2020 

S311 - assignac. grups politics maig 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002494 857 06/08/2020 

S311 - assignc. grups politics juny 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002495 858 06/08/2020 

S712 - bolsa tag Personal 2020/OFI_01/000150 859 06/08/2020 
S441- aprovació comissions bancàries Hacienda 2020/OFI_01/002744 860 07/08/2020 
S311 - asistències a òrgans col. fins 9 juliol Hacienda 2020/OFI_01/002499 861 07/08/2020 

S218 - devolució fiança hnos. balaguer pérez s.l. 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/002582 862 07/08/2020 

S655 - dr-pc 2020/09 fira setembre 2020 covid-19 Urbanismo 2020/LDR_03/000008 863 10/08/2020 
S999 - becas formativas municipales 2020 Subvenciones 2020/OFI_01/002188 864 11/08/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002752 Hacienda 2020/OFI_01/002752 865 12/08/2020 
S311 - assignc. grups politics juny Ex. 2020/OFI_01/002495 Hacienda 2020/OFI_01/002495 866 12/08/2020 
S311 - assignac. grups politics maig eX. 2020/OFI_01/002494 Hacienda 2020/OFI_01/002494 867 12/08/2020 
S337 - nombramiento auxiliar administrativo padrón Personal 2020/OFI_01/002547 868 13/08/2020 
S615 - ayudas de emergencia. mes de julio Serveis Socials 2020/OFI_01/002631 869 13/08/2020 
S720 - se solicita la devolución de aval, por finalización de 
obra. Urbanismo 2020/OFI_01/000897 870 13/08/2020 
S720 - devolución aval en pç. pou nº 1. expte. obras 59/2017 Urbanismo 2020/OFI_01/002169 871 13/08/2020 
S441 -aprovació de factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002753 Hacienda 2020/OFI_01/002753 872 14/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002793 Hacienda 2020/OFI_01/002793 873 14/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002796 Hacienda 2020/OFI_01/002796 874 14/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002799 Hacienda 2020/OFI_01/002799 875 14/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002794 Hacienda 2020/OFI_01/002794 876 14/08/2020 
S615 - ayudas de emergencia. mes de julio Ex. 
2020/OFI_01/002631 Hacienda 2020/OFI_01/002631 877 17/08/2020 
S946 - solicitud certificado servicios prestados. XXXXXXXXX Personal 2020/PAC_03/000641 878 18/08/2020 
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Se440 - seguridad alimentaria mes de agosto Serveis Socials 2020/OFI_01/002806 879 19/08/2020 
S349 - licencia de obras expt. 27/2018 - “cambio de cubierta en 
vivienda” nº registro 2020002713 Urbanismo 2020/INF_03/000027 880 20/08/2020 
S946 - solicitud certificado servicios prestados. XXXXXXXXX Personal 2020/PAC_03/000641 881 20/08/2020 
S720 - devolució d'aval llicència d'obres expedient 62/2017 
c/XXXXXXXXXXX  Urbanismo 2020/PAC_03/000328 882 20/08/2020 
Se440 - seguridad alimentaria mes de agosto Ex. 
2020/OFI_01/002806 Hacienda 2020/OFI_01/002806 883 21/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments ute canals revisió de 
preus 2017/18/19 Ex. 2020/OFI_01/002850 Hacienda 2020/OFI_01/002850 884 21/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments taller d’ocupació el 
torreo vi Ex. 2020/OFI_01/002841 Hacienda 2020/OFI_01/002841 885 21/08/2020 
S441 - aprovació dietes i pagaments del voluntariat medi 
ambiental juliol 2020 Ex. 2020/OFI_01/002834 Hacienda 2020/OFI_01/002834 886 21/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002847 Hacienda 2020/OFI_01/002847 887 21/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002851 Hacienda 2020/OFI_01/002851 888 21/08/2020 
S728 - contractació d'un monitor al 50% per al programa aupa't Personal 2020/OFI_01/002588 889 21/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002809 Hacienda 2020/OFI_01/002809 890 24/08/2020 
S009 - gratificaciones servicios extraordinarios personal laboral 
nómina agosto Personal 2020/OFI_01/002827 891 26/08/2020 
S245 - renovació d'aigu apotable carrer XXXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/000163 892 26/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002886 Hacienda 2020/OFI_01/002886 893 26/08/2020 
S946 - solicitud certificado servicios prestados. XXXXXXXX Personal 2020/PAC_03/000641 894 27/08/2020 
S274 - anexo i nómina julio Personal 2020/OFI_01/002894 895 27/08/2020 
S274 - incidencias nómina agosto Personal 2020/OFI_01/002892 896 28/08/2020 
S842 - reforma instalación eléctrica bar polideportivo municipal Urbanismo 2020/OFI_01/001295 897 28/08/2020 
Se 435 ajudes socioeducatives Serveis Socials 2020/OFI_01/002831 898 28/08/2020 
S842 - instalación pararrayos polideportivo municipal Urbanismo 2020/OFI_01/001296 899 28/08/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002913 Hacienda 2020/OFI_01/002913 900 28/08/2020 
S844 - 2020/10 inf urb mun XXXXXXXXXXXX Urbanismo 2020/INF_03/000034 901 28/08/2020 
S844 - 2020/11 inf urb mun XXXXXXXXX - reparación de 
equipos de comunicación - XXXXXXXXXXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/002832 902 28/08/2020 
S441- aprovació certificacio i pagament Ex. 
2020/OFI_01/002915 Hacienda 2020/OFI_01/002915 903 28/08/2020 
S720 -  devolucion aval c. XXXXXXXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/002086 904 31/08/2020 
S720 - 2020002642 - solicitud devolución aval expte. 40/2019, 
c/ XXXXXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/002002 905 31/08/2020 
S051 - suspensión temporal de servicios ante la situación del 
covid-19 Contratación 2020/OFI_01/001164 906 31/08/2020 
S720 - devolución fianza obra fpa casa la cultura Urbanismo 2020/OFI_01/001850 907 01/09/2020 
Presentación telemática: nº registro 2020001581 Medio Ambiente 2020/PAC_03/000620 908 01/09/2020 
S720 - devolución aval en c. XXXXXXX. expte. obras 53/2017 Urbanismo 2020/OFI_01/002167 909 01/09/2020 
S712 - borsa de treball d'auxiliars d'adjuda a domicili (sad) Personal 2020/OFI_01/001727 910 01/09/2020 
S842 - reparación de imbornal en c/ XXXXXXXX (esq. 
XXXXXXX), paso peatonal e imbornal en XXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/001092 911 01/09/2020 
S245 - renovació d'enllumenat públic fase ii Urbanismo 2020/OFI_01/000009 912 01/09/2020 
S712 - bolsa tag Personal 2020/OFI_01/000150 913 01/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002940 Hacienda 2020/OFI_01/002940 914 02/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002938 Hacienda 2020/OFI_01/002938 915 02/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/002936 Hacienda 2020/OFI_01/002936 916 02/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments taller d’ocupació el 
torreó vi Ex. 2020/OFI_01/002937 Hacienda 2020/OFI_01/002937 917 02/09/2020 
Se435 - ajudes socioeducatives Ex. 2020/OFI_01/002831 Hacienda 2020/OFI_01/002831 918 02/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments sociedad estatal correos Hacienda 2020/OFI_01/002947 919 02/09/2020 
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y telegrafos, s.a. Ex. 2020/OFI_01/002947 
S441 - aprovació factures i pagaments submnistrament de llum 
Ex. 2020/OFI_01/002945 Hacienda 2020/OFI_01/002945 920 02/09/2020 
S337 - nombramiento interino tag urbanismo Personal 2020/OFI_01/002992 921 03/09/2020 
S706- subv_activitats de suport educatiu_covid-19 Subvenciones 2020/OFI_01/002995 922 03/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/003037 Hacienda 2020/OFI_01/003037 923 03/09/2020 
S441 - aprovació i pagaments diputació taxes tru 2020 cor. Ex. 
2020/OFI_01/003032 Hacienda 2020/OFI_01/003032 924 03/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/003041 Hacienda 2020/OFI_01/003041 925 03/09/2020 
S769 - aguas residuales plan de control de vertidos inpelsa Medio Ambiente 2020/OFI_01/000182 926 03/09/2020 
S441 - aprovació risoncha sl aportacio septiembre 2020 Hacienda 2020/OFI_01/003070 927 04/09/2020 

S051 - delegació presidència consell agrari municipal 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003074 928 04/09/2020 

S946 - assignació temporal funcions lloc tag-cap urbanisme a 
XXXXXXXXXXXX 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003075 929 04/09/2020 

S878 - reclamación patrimonial - XXXXXXXXXX - exp. 12-2018 Patrimonio 2020/OFI_01/001176 930 04/09/2020 
S720 - 08 resolución devolución aval Urbanismo 2020/OFI_01/001452 931 04/09/2020 
S198 - contrato menor de servicios de: conserjería, 
mantenimiento, jardinería y limpieza  en todo el polideportivo 
municipal. Contratación 2020/OFI_01/002916 932 04/09/2020 
S706 - solicitud subv. ciclo integral del agua Urbanismo 2020/OFI_01/003049 933 04/09/2020 
S198 - + 5000 contrato menor suministro de programa de 
gestión de instalaciones deportivas y control de accesos, 
servicios y recursos al ciudadano desde internet y elementos 
para la adaptación del control de accesos. EXP: 
2020/OFI_01/002035 Deportes 2020/OFI_01/002035 934 07/09/2020 
S991 – modificacions de credits Hacienda 2020/OFI_01/002944 935 07/09/2020 
S441 - aprovació i pagament expedient de responsabilitat 
patrimonial 2020/ofi_01/001176 Ex. 2020/OFI_01/003163 Hacienda 2020/OFI_01/003163 936 07/09/2020 
S208 - pobreza energética. luz Serveis Socials 2020/OFI_01/002969 937 08/09/2020 
S842 - contrato menor de obra " condicionament jardí del 
fornets Urbanismo 2020/OFI_01/001102 938 08/09/2020 
S706 - solicitud subv. ciclo integral del agua Urbanismo 2020/OFI_01/003049 939 08/09/2020 
S615 - ayudas de emergencia Serveis Socials 2020/OFI_01/002939 940 08/09/2020 
S218 - contrato abierto de servicios de conserjería, 
mantenimiento, jardinería y limpieza en el polideportivo 
municipal Contratación 2020/OFI_01/003234 941 09/09/2020 

S 345 - premis literaris vila de canals. subvenció al sarc 
Serveis Públics 
Municipals 2020/OFI_01/002163 942 09/09/2020 

S 437 - concurs premis pintura a l'aire lliure 
Serveis Públics 
Municipals 2020/OFI_01/002164 943 09/09/2020 

S078 c.m.i. minuta 08 ordinar. 14 setembre 

Funcionament 
Administració 
Municipal 2020/OFI_01/003236 944 09/09/2020 

S078 - comisión permanente - cmi economía 7/20 Hacienda 2020/PAC_03/000721 945 10/09/2020 
S615 ajudes socials covid 19_agosto_menors Hacienda 2020/OFI_01/003262 946 10/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments subministrament de llum 
Ex. 2020/OFI_01/003246 Hacienda 2020/OFI_01/003246 947 10/09/2020 
Se418 - tarjeta de estacionamiento Serveis Socials 2020/OFI_01/003257 948 11/09/2020 
Se418 - solicitud tarjeta de estacionamiento. Serveis Socials 2020/OFI_01/003263 949 11/09/2020 
Se418 - tarjeta de estacionamiento. Serveis Socials 2020/OFI_01/003258 950 11/09/2020 
Se418 -  tarjeta de estacionamiento Serveis Socials 2020/OFI_01/003198 951 11/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/003300 Hacienda 2020/OFI_01/003300 952 11/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/003284 Hacienda 2020/OFI_01/003284 953 11/09/2020 
S441 - aprovació i pagament  taxa per reserva del domini 
publique radioelèctric Ex. 2020/PAC_03/000723 Hacienda 2020/PAC_03/000723 954 11/09/2020 
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S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/003303 Hacienda 2020/OFI_01/003303 955 11/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/003264 Hacienda 2020/OFI_01/003264 956 11/09/2020 
S441 - aprovació factures i pagaments Ex. 
2020/OFI_01/003268 Hacienda 2020/OFI_01/003268 957 11/09/2020 
230 - paralització obres exp. 11-2020 XXXXXXXXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/002639 958 14/09/2020 
S274 - incidencias nómina agosto Personal 2020/OFI_01/002892 959 14/09/2020 
S728 - contrataciones emcorp 2020 Personal 2020/OFI_01/002640 960 14/09/2020 
S245 - jardi parc de XXXXXXXXXX Urbanismo 2020/OFI_01/000137 961 15/09/2020 
S615 - ayudas de emergencia. agosto 1 Serveis Socials 2020/OFI_01/003161 962 15/09/2020 
S441- aprovació factures i pagaments gestio iivtnu  Hacienda 2020/OFI_01/003318 963 15/09/2020 
S441- aprovació factures i pagaments aplicacio diputacio juny i 
juliol 2020 Hacienda 2020/OFI_01/003312 964 15/09/2020 
S013 - devolución ingresos indebidos reclamación de daños al 
patrimonio municipal Patrimonio 2020/OFI_01/002175 965 15/09/2020 
S208 - pobreza energetica agosto 2020 Hacienda 2020/OFI_01/003285 966 15/09/2020 
S562 - autorizacón de utilización privativa del dominio público 
con mesas y sillas Hacienda 2020/LOU_03/000012 967 15/09/2020 
S562 - autorización ocupación vía pública con vado Hacienda 2020/ALI_03/000007 968 16/09/2020 
S615 - ajudes d'emergència. mes d’agost Hacienda 2020/OFI_01/003333 969 16/09/2020 
S389 - pliego de descargo de multa de tráfico. Sanciones 2020/AQS_03/000007 970 16/09/2020 
S389 - pliego de descargo de multa de tráfico. Sanciones 2020/AQS_03/000006 971 16/09/2020 
2020004606 - se presenta pliego de descargo. Sanciones 2020/PAC_03/000649 972 16/09/2020 
S985 - liquidaciones plusvalías remesa 5/2020 Hacienda 2020/OFI_01/003309 973 16/09/2020 
S878 - reclamación patrimonial - XXXXXXXXXXXXX - exp. r.p. 
6-2020 Patrimonio 2020/PAC_03/000253 974 16/09/2020 
2020000330 - queja sobre multa de tráfico. Sanciones 2020/RMT_03/000001 975 16/09/2020 
2020004549 - se presenta pliego de descargo frente a 
denuncia realizada por la policía local. Sanciones 2020/PAC_03/000643 976 16/09/2020 
2020004519 - se presenta un pliego de descargo. Sanciones 2020/PAC_03/000626 977 16/09/2020 
S-878-reclamaciones patrimoniales- XXXXXXXXXX-exp-7-
2020 Patrimonio 2020/PAC_03/000265 978 16/09/2020 
S984 - devolución ingresos por precio público servicios 
deportivos Hacienda 2020/OFI_01/000937 979 16/09/2020 
S313 - exp sancionador ord limpieza urbana Medio Ambiente 2020/OFI_01/003326 980 17/09/2020 
S562 - autorización vado . XXXXXXXX. XXXXXXXX Hacienda 2020/ALI_03/000015 981 17/09/2020 
S562 - autorización reserva de espacio vehiculo por 
discapacidad. cambio de vehiculo Hacienda 2020/ALI_03/000019 982 17/09/2020 
S313 - exp sancionador ley de residuos Medio Ambiente 2020/OFI_01/003330 983 17/09/2020 
S313 - exp sancionador ley de residuos Medio Ambiente 2020/OFI_01/003332 984 17/09/2020 
S173 lineas y planes presupuestarios Hacienda 2020/OFI_01/003345 985 17/09/2020 
S313 - exp sancionador tenencia de perros Medio Ambiente 2020/OFI_01/003325 986 17/09/2020 
S012 - devolución fianza_contrato servicios Contratación 2020/PAC_03/000732 987 18/09/2020 
 
  
 6. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 15-07-19, D’ACORD AL QUE DISPOSA 
L’ARTICLE 115 DEL R.O.F.  

 
No s’han celebrat sessions des de l’ultima sessió ordinària del Ple. 
 
7. PRECS I PREGUNTES. 
 
7.1. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
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El Sr. Tornero Soriano manifestant que bona nit , be aclarisc el apunt creia que havia 
explicat mes o menys en el e-mail de quines eren les línies que anaven a seguir les ajudes. Quan diu 
primeres línies i després passe a contestar allò de les banderoles , de vegades sembla que aquesta 
proposta des de algun punt de vista s’encau d’alguna manera perspectiva cal tindre en compte que el 
projecte de les banderoles es un projecte que naix de la proposta de la associació de comerciants i 
empresaris de ‘’Associem’’ que son els que fan la proposta que nosaltres des de l’ajuntament es 
donem el suport econòmic com logístic per a que pugen posar les banderoles que al fi i al cap son de 
la associació. Bé les quatre preguntes crec recordar que estaven respostes en el correu electrònic 
però vaja no tinc problema en tornar-les a contestar els criteris definitius per a les ajudes del comerç 
per a la xicoteta empresa de Canals el que vam acordar i es que apareixia en les bases es han de 
complir un requisit que es que anaven a estar tancats durant el estat d’alarma o haver-se produït una 
reducció important de la seua facturació , la quantia màxima a la que podien optar serà de 1000 euros 
de cadascú dels comerços ; quantia màxima que després dependrà del numero total de ajudes 
demanades per que evidentment si se demanen mes del import màxim que tenim s'haurà de ponderar 
eixa ajuda per a que arribara a totes les persones que demanen la ajuda. El paràmetre d’ajudes es 
gestionara del ajuntament tindran que presentar a través del registre d’entrada a nom del comerç o de 
la empresa amb les dades especifiques que el demanen i quant veurem les ajudes? Pues al final el 
departament que tenim tractant aquest assumptes de promoció soci – econòmica es el que es ,son 
les persones que son i estem fent les nostres tasques, les seues tasques en aquest cas el mes ràpid i 
el mes aviat que poden per que son tots conscients que ara mateixa la prioritat es aquesta tasca i 
esprem que siga prompte. Data exacta jo com sempre no m’atrevisc a dir-la però vaja esperem que 
en les pròximes setmanes tant aquestes ajudes individuals a empreses com les altres línies d’ajudes 
que tenim a traves dels bons de dinamització comercial tant be que també s’estan treballant en eixe 
departament. 

 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que tal volta Vicent, o no m’has explicat be, no feia cap de 

critica ni molt menys els haguera fet a l’ajuntament o les haguera fet a associem, simplement era el 
que algun veí comerciant ens explica com es el tema de les banderoles que per sort el missatge en 
positiu em pareix mes encertat com ja he dit al company de associem . I la resta no em pots dir una 
data de tres setmanes , quatre setmanes , cinc?. Ho dic per que es una qüestió que sincerament ens 
pregunten prou a sovint i la veritat es que jo vaig a traslladar la teua resposta que prompte però que 
no sabem quan , si que m'agradaria quin plaç màxim d’un mes segur. 

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que em faig càrrec de la necessitat , aquesta mateixa 

setmana vaig tindre una reunió amb els membres de associem i vam estar debatin sobre això , sobre 
la necessitat i la urgència de que isquen aquestes ajudes i no puc dir exactament les setmanes, si 
vols posar-li cinc setmanes per a que isquen , no te estic assegurant les dates per que al igual son 
tres que al igual son sis. 

 
7.2. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 



 
 
 

32 / 51 

 
 
 
 
La Sra. Bononad Martínez (regidora no adscrita) manifestando que bueno, pues como muy 

bien ha preguntado usted, ¿qué destino va a darle a esos 60.000 euros? Pues, se ha ampliado la 
partida de bienestar social 10.000 euros más. Luego también se ha comprado material para centros 
del Ayuntamiento, el mercado municipal, los dispensadores, la cámara agraria, la biblioteca, etc. 
Luego, también se puso en contacto conmigo la asociación de ADA de animales de Canals, que les 
hacía falta dinero. Entonces yo me puse en contacto con Vero y estamos dispuestas las dos en 
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ayudar que de ese dinero pase algo a la asociación de ADA, ya que lo está pasando mal, no tiene 
para los animales, alimentación y todo eso. 

 
Luego también resulta que, no sé si lo sabrán, eso ya lleva mucho tiempo, en quatre camins 

no hay luz. Cada vez que se hacen unas fiestas se tiene que pedir permiso, que lo puedo decir, a 
Rosa López, una ciudadana de Canals, que también nos sabe mal molestarla y ya llevamos muchos 
años molestando a esa persona para cuando se hacen actos de fiestas, .... o cualquier cosa. 
Entonces, tengo destinados 16.000 euros para sacar fuera la luz y no tener que molestar a un vecino 
de Canals, que la verdad que se ha portado muy bien, que desde aquí le doy las gracias, tener la luz 
cuando nos haga falta, igual que vosotros si pedís hacer allí algún acto o cualquier acto, tener 
disponible la luz, porque cada vez que se monta la luz y se desmonta nos cuenta más que si 
destinamos este dinero a esto. Y, más o menos, está ahí la cosa. 

 
Y luego, ¿me puede informar que coste ha tenido la fira alternativa suspendida? Pues de 

cero, cero. 
Consecuencias de la llamada Fira Alternativa, ¿el Ayuntamiento ha tenido que pagar alguna 

indemnización por resolución de contratos que no se han podido ejecutar? Cero, ¿porque? Mire yo, 
no se si me habrá oído en los medios de comunicación, lo he dicho muchas veces. Resulta que yo no 
dije, elegimos un Feria Alternativa según la situación, pero no nos comprometimos a hacer la Fira 
Alternativa, entonces yo no puedo hacer un contrato, porque si llegaba, como hemos llegado, a la 
situación que hemos llegado, no podíamos hacer nada, entonces era todo por palabra. 

 
Entonces, yo no nos arriesgamos, porque se puede decir, que evidentemente se sabe bien, lo 

podeis preguntar, no se hizo ningún contrato, no se ha gastado nada, no se ha pagado nada y porque 
es eso, que no sabíamos si ibamos a hacer algo. Entonces, como no se ha hecho nada y en el 
momento este se vió que la situación se estaba alargando lo del COVID y se suspendió la Feria, pero 
es que yo ya lo dije en los medios de comunicación. Igual que usted pone en el BIN que gracias al 
PSOE se hace o no se hace la feria, NO!, Sr. Orea. Usted en la radio, no se si lo habrá oído, yo hace 
más de tres meses dije que se haría la Feria Alternativa si no llegabamos a una situación de COVID, 
una situación grave. Que no teniamos nada en cuenta para hacer. Ha llegado la situación y no se ha 
hecho nada, pero no es porque lo haya dicho usted ni Pepito de los palotes ni nada. Es porque 
resulta que se dijo así, se explicó así y el equipo de gobierno eramos todos el que no sabía si llegara 
esta situación, es que eso es lógico ¿sabes? ¿Le he contestado todo?  Gracias. 

 
 
 
7.3. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
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 El Sr. Orea Pedraza manifestant que la resta es fa verbalment. 

Es per això, que li preguntem al Regidor d’Esports de Canals, si s’ha compromés actualment 
en pagar el deute de la UD Canals i «promeses» davant l’Ajuntament d'Alcúdia de Crespins per l’ús 
de les instal·lacions. 

Si hem pot dir vosté com estan les gestions per a que el camp de futbol de Canals torne a 
estar baix la gestió de l’Ajuntament. 

Si es cert que l’Ajuntament va fer una forta inversió al camp de futbol per a que el mateix 
estiga en condicions. Si es pot detallar quan i de quina quantia serà eixa inversió. 

I, finalment, si va fer front l’Ajuntament de Canals de les despeses que puguen tindre la UD 
Canals i les «promeses» per no poder fer ús del camp de futbol de Canals aquesta temporada. 
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El Sr. Tornero Soriano manifestant que bona nit, ... estava apuntant les preguntes perquè no 
apareixien per ací. Intente respondre i si no...les tornes a fer. 

Val, a veure, si es veritat que de la anterior legislatura arrastrem una situació un poc 
inverosímil, no? Perquè se tanca el camp de quatre camins i a partir d’ahí no sabem en quina 
situació, no sabem com s’acorda amb l’Alcúdia de Crespins anar allí, no s’acorda un preu. Els clubs 
van i mesos després des de l’Ajuntament de l’Alcúdia de Crespins se’ls envia un pagament de al 
voltant de 11.000 euros als dos clubs del poble. Evidentment, no sabem, jo soc desconeixedor, no 
vaig a entrar a valorar qui va poder fer, qui no va poder fer, qui va poder tindre la culpa i qui no, 
perquè no estava en eixes reunions. Però, lògicament, hem pareix que ningú club i ninguna 
associació esportiva del nostre poble pot fer front a un pagament de eixa rellevància. 

Aleshores, això diu que va passar abans. Què passa després o què es el que hem fet 
nosaltres? Evidentment, ací a favors teus, justícia de valor, diguem que tenim menyspreu de l’interés 
general, que comprometem al nostre Ajuntament con si foren els seus diners. 

No se si està insinuant alguna cosa, si no...bueno no se...jo, li conteste el que s’ha fet. El que 
s’ha fet simplement es una reunió amb l’Alcúdia en la que li hem exposat bàsicament que ens pareixia 
que eixa quantia era totalment desproporcionada. Totalment desproporcionada d’acord amb el que 
nosaltres enteníem que era el s’hauria d’haver acordat. A partir d’ahí, nosaltres no podem entrar a 
jutjar com he dit, altra vegada, el que es va fer abans. Si nosaltres ens hem compromés a fer el 
pagament per part dels clubs, nosaltres direm si no ens podrem comprometre a això, perquè eixe 
pagament va facturat a nom dels clubs. Entenem que si eixa factura finalment es fa efectiva als clubs, 
evidentment considerem que hauríem d’ajudar-los. Però no ens hem compromés a res, perquè no hi 
ha res encara de manera efectiva, perquè encara estem... no se si dir-li en conversacions. No se, 
intentant fer vore, que la quantia que s’ha facturat a aquests dos clubs per part d’una conació veïna 
que entenem que en algun moment donat pot tindre una necessitat també amb nosaltres, de fet si no 
m’equivoque ja te algunes necessitats i per part del nostre ajuntament fem algunes concessions i 
algunes ajudes a l’Ajuntament d’Alcúdia en alguns altres serveis, aleshores hem sembla molt 
desproporcionat que tot i que siguen dos clubs privats, primer pareix que estiga insinuant que estem 
que els deixem, que si tenen deute que s’apanyen i després pareix que vulga dir que els ajudem 
perquè no son culpables de res. Aleshores es com un poc difícil d’encaixar...o els ajudem o no els 
ajudem. Però les dos coses alhora es complicat. Aleshores no se si l’estic contestant, perquè mentres 
conteste intente fer meu el text que li pega un poc de voltes a tot i va fent judici de valor en mig de la 
pregunta, però vaja...Si la pregunta es si hi ha algun compromís, no hi ha cap compromís. No hi ha un 
compromís de pagament, hi ha un compromís de intentar resoldre la situació de una o altra manera, 
que entenguem que el millor seria que des de l’Ajuntament d’Alcúdia es repensaren eixa factura que 
van fer als clubs, cosa que ells tenen tot el dret del mon, o nosaltres es el que entenem i eixe es el 
compromís que tenim. 

Respecte a la resta de preguntes, a vore...les gestions sobre el camp de futbol dels quatre 
camins torne a estar baix la gestió de l’Ajuntament. Doncs, es fàcil, nosaltres en eixa foto que vosté 
diu en la que no vam associar que havíem arribat a cap acord, simplement havíem anunciat que 
havíem estat ahí en la reunió i era cert, no era un muntatge, era cert, estàvem allí. El que dèiem era 
que havíem iniciat una conversa amb la federació per a intentar arribar a un acord de reversió del 
camp. La federació ens va fer un document en el que proposava una reversió. Eixe document s’està 
estudiant per part del departament de patrimoni. Al estudiar eixe document, hem vist algunes 
situacions en tot el procés de cessió del camp que consideren que s’han d’estudiar be i amb 
deteniment abans de fer la reversió definitiva, perquè com vosté diu juguem amb l’interés general i 
per tant, les coses han de fer-se ben fetes.  

Per tant, ara mateixa, en quina situació està?  
Està estudiant-se en el departament de patrimoni eixa possible reversió i en quines 

condicions quedarien una i altra part, atenent al contracte de cessió que hi ha. 
Es cert que l’Ajuntament va fer una forta inversió al camp de futbol per a que el mateix estiga 

en condicions? 
A hores d’ara, no podem fer una forta inversió perquè el camp no es nostre. Hem estat parlant 

amb els departaments de l’Ajuntament i creguem que podríem col·laborar amb els clubs que utilitzen 
el camp en fer una xicoteta intervenció i una xicoteta ajuda, que després es computaria en el posterior 
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procés de reversió. No serà una forta inversió, òbviament, perquè tampoc ara mateixa 
econòmicament la podem fer. 

De quant serà eixa inversió? No li puc dir una quantitat, però vaja, serà reduïda. 
L’arriada va fer algunes intervencions en els voltants i en algunes situacions i es farà 

segurament un adecentament de la gespa. 
Com diu vosté ahí, que fa un any es va fer un parxe, ara serà algo semblant, per a que els 

clubs puguen iniciar la temporada en una instal·lació, que hem de recordar, no es nostra i que 
l’Ajuntament, per interés general dels mes de 300 xiquets i xiquetes que juguen ahí, a mes del primer 
equip, creguem que ens hem d’involucrar d’alguna manera en buscar una solució global i una solució 
també a curt termini. 

I, per últim, va fer front l’Ajuntament de Canals de les despeses que puguen tindre la UD 
Canals i les «promeses» per no poder fer ús del camp de futbol de Canals? 

Crec que ja li he respost abans. Depén de la situació com es resolga finalment amb l’Alcúdia, 
si creguem convenient ajudar als clubs o si els clubs poder fer front a eixe pagament, sempre i quant, 
òbviament, l’Alcúdia es repense eixa factura que a hores d’ara ha passat als dos clubs. No se si he 
contestat a tot. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gracies, Vicent Tornero. Toni, la quarta pregunta. 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant  que  abans...gracies Vicent per contestar. Aclarir-te 

simplement perquè pense que no has entès be. Quan me referia en el paràgraf de la pregunta, quan 
me referia que no estem d’acord en la forma de gestionar, no estàvem parlant de l’actual regidor. 
Estàvem parlant del regidor anterior, si es que ho va fer així. I per això, al regidor actual li hem 
preguntat, què es el que ha fet. I per suposat, en la pregunta, en totes també hi ha judicis de valor. 

 
7.4. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
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El Sr. Tornero Soriano manifestant que val, bona nit de nou. A vore, sent a la primera 

pregunta no poder-te respondre exactament, perquè les obres tenen que vore en qüestions de 
instal·lacions i, vaja...jo no soc una persona molt entesa. Si vols demà o dilluns t’envie la proposta 
que tenim d’informe que tenim al respecte, perquè si hem pose a dir noms, igual dic autèntiques 
barbaritats i preferisc no dir-ho. Sé que te que vore sobretot principalment en la instal·lació de la 
climatització i el calfat de l’aigua. Veus? Ja sabia que no tenia que parlar molt sobre això. 

Quant de temps va a estar la piscina tancada?  
Parlem un poc igual que abans, de terminis.  
A vore, abans de parlar de possibles terminis, vullc que quede una cosa clara. 
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De vegades, parlem de les instal·lacions, sobretot instal·lacions esportives, i parlem de la 
necessitat de que estiguen obertes. Evidentment, soc el Regidor d’Esports i jo me’n vaig a defendre 
sempre qualsevol instal·lació esportiva estiga oberta. Però crec que els ajuntaments i les 
administracions públiques, crec que a banda de la obligació de donar certs servicis, també tenen la 
obligació de donar un servici de qualitat. I un servici de qualitat que, a més, siga un servici el més 
eficient possible per a l’ajuntament, també per l’interés general. Això no vol dir que la piscina tinga 
que fer que l’ajuntament guanye diners, això no es cert. Com sé que en alguns llocs s’ha dit: es que 
com la piscina generava molta despesa s’ha tancat. Eixa no es la raó, però també es un realitat, la 
piscina genera molta despesa. Aleshores, perquè s’ha pres la decisió de no obrir ara la piscina i de fer 
front a les obres? Parlem de molta més anticipació, es cert que podríem haver començat les obres en 
març, però be específicament en març el que ens vam posar a fer es vore la situació en la que 
estava, aprofitar eixos mesos per a estudiar la situació de la piscina i vore si podíem, si ens 
compensava a nivell de servei i també a nivell de eficiència obrir la piscina en setembre o no. 
Finalment es va decidir que lo millor era mantindre la piscina tancada i aprofitar per fer les dues coses 
alhora. Per una banda, fer aquestes obres per a que la piscina siga precisament més eficient i estiga 
en millors condicions per als usuaris i usuàries i, alhora també fer un nou contracte, que com hem 
comentat també i com hem dit que a més creguem que ha de ser aixina, s’està fent juntament amb el 
club de natació. Per què precisament s’està fent juntament amb el club de natació? Per que son els 
usuaris i usuàries, a banda d’altres molts també, son els que fan ús de la piscina, els qui saben 
quines son les seues necessitats, quines eres les seues deficiències en quant als servei que es 
prestava.  

Aleshores, es van aprofitar estes setmanes o estos mesos per a fer eixes dos tasques alhora, 
per a que la instal·lació siga el més eficient possible i alhora també el servei siga el més eficient 
possible.  

Quant de temps va a tardar? 
Jo m’atreviria a dir que possiblement uns tres mesos, però bueno, dic igual que abans, dic 

terminis, perquè si no dic terminis, direm que no hem dit terminis, però bueno es que al final poden 
ser també dos o poden ser quatre, o poder ser tres i mig o dos i mig, parle d’un aproximat, el que crec 
que pot portar les dues coses alhora. 

Si han previst mes alternatives per a persones que necessiten per salut aquest servei? 
Lamentablement, ara mateixa no tenim una alternativa prevista. L’alternativa es fer les gestions el 
mes prompte possible i que la piscina tinga servici de nou el mes prompte possible i el millor possible.  

I, per últim, si la empresa concessionària no està gestionant el poliesportiu, qui està fent-ho? 
La empresa concessionària està gestionant les consergeries i el manteniment i la neteja del 

poliesportiu, sols eixa part del contracte continua fent-ho la mateixa empresa. La part, evidentment, la 
part de piscina com està tancada no està contractada ninguna empresa. 

 
El Sr. Orea Pedraza manifestant  que  gracies, Vicent. Però tinc uns dubtes al llis de lo que 

me comentaves.  
Si abans el servici no era de qualitat, vols dir que el servici abans no era de la qualitat que 

tindria que tindre la piscina. Eixa es la pregunta. I, després, per lo que estàs comentant ara, no se si 
ho he entés, alo millor es que me falta informació. Disculpa’m. Pensava que com s’havia rescindit el 
contracte o s’havia resolt el contracte en la empresa concessionària, jo tinc entés que el contracte era 
per a la gestió del poliesportiu i per lo que tú m’estàs comentant ara s’ha partit eixe contracte o s’ha 
partit eixa prestació de servicis. La piscina anirà per una banda o les piscines aniran per una banda i 
la resta del poliesportiu encara continua la empresa concessionària gestionant i prestant els servicis 
com hem dit abans, no?  

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que a vore, ràpidament les dues preguntes. 
El servei de qualitat de la piscina. La piscina podríem parlar del número de queixes que hi 

havia mensualment sobre l’estat de l’aigua, l’estat de la climatització de la piscina. S’han fet diferents 
intervencions. Ha anat ahí el tècnic d’esports, el coordinador d’esports pràcticament cada dia estava 
en la piscina perquè hi havia queixes de que la temperatura no es l’adequada, la temperatura de 
l’aigua, la temperatura de l’exterior i el que es veu es que hi ha alguns dèficits en la instal·lació i que 
creguem que es una bona oportunitat per a fer les actuacions necessàries per a que eixos dèficits no 
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estiguen i el servei de la piscina puga ser de qualitat. O almenys de la màxima qualitat possible dins 
de la infraestructura que tenim. I, respecte al contracte, no s’ha rescindit, s’ha acabat. 
Es va acabar el contracte el dia 6 de setembre es va acabar el contracte.  

En el procés, que venia ja anterior a la situació de COVID, estàvem valorant la opció de 
separar els contractes...deixar per una banda, perquè creguem que el servei pot ser diferent i pot 
prestar-se a una major qualitat si la empresa que s’encarrega de la gestió de la piscina es una 
empresa especialitzada i qualificada en gestió de piscines. I per una altra banda, la gestió de les 
consergeries podria perfectament portar-les una altra empresa que es dedique ha eixa tasca. 
Creguem que d’eixa forma seria més eficient el servei i ja estava previst. Amb la situació de no 
obertura de la piscina, es va decidir que la part de consergeria es podria continuar amb un contracte 
menor mentres s’acaba de fer el contracte per a que isca a licitació pública de la gestió de 
consergeries, de manteniment i neteja del poliesportiu.     

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que val, gracies per la informació tan detallada, Vicent. Beu 

aigua. 
Val, ara ja passem a la cinquena pregunta. Toni Orea, quan vuigues. 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant  que  ja et deixe, Vicent. Descansa. 
Es una pregunta per a la Regidora d’Urbanisme. 
 
7.5. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA 
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D. Adrià Castelló Sanchis (del Grup Municipal Socialista) s'absenta de la sessió, sent les 22 

hores i 38 minuts. 
 

La Sra. Chorques Sanz  (del Grup Municipal Compromís per Canals) manifestant que bona 
nit, a totes i tots. Bueno Toni, açò es un tema que el meu company Xavi Pérez, creu que es una 
competència seua i li agradaria contestar-te ell en particular. M’ha dit que te contestaria per escrit, no 
se si ho ha fet o no, però que te contestara per escrit, val?  

Jo, lo que si que vaig a contestar-te, que vos demane disculpes tant a tu Toni com a Toni, 
val?, perquè no tenia la informació. Tenia una part d’informació que hem va arribar a mitat d’agost i 
este matí m’ha arribat l’altra part de la informació referent a la EPA, val? 

Vos he contestat a tots en un correu, però si que vos heu vaig a dir ací, ja que ho he fet ara. 
El que ens comenten des del departament d’Urbanisme, es que en 2013 s’han gastat 57.000 

euros substituint la coberta. En 2015 s’han gastat 33.000 euros substituint la carpinteria metàl·lica. 
També l’antic edifici de la casa de la cultura. I les intervencions que s’han fet a posteriori, tant en 2017 
que van ser 246.000 euros que es van fer reforç dels murs i substitució dels murs que estaven en mal 
estat, reforç de forjats i substitució dels que estaven en mal estat, alçament de paviment i substitució 
de paviment i augment de la tabula de l’ascensor i, en 2019 37.500 euros també es van gastar en 
carpinteria metàl·lica, es va fer llimar la fusta, en reforços de dies i be, ja vos passaré eixa informació 
també. 

I els diners que se’ns han adjudicat del Pla d’inversions, que com vos vaig comentar, eren 
363.000 euros, serà per a adequar definitivament l’edifici. En total, son 736.500 euros. 

I vos demane disculpes, sabeu que m’agrada contestar prompte les qüestions que se me fan, 
però res, que no tenia la informació i no volia passar-vos una informació que fora incompleta.  

 
D. Adrià Castelló Sanchis (del Grup Municipal Socialista) es reincorpora a la sessió a les 22 

hores i 41 minunts  
 

7.6. PREGUNTA “IN VOCE” DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 

 
El Sr. Pérez García  manifestant que la primera pregunta me la xafa el meu company, que 

com va davant de mi, la fa antes que jo. Això es aixina. 
Fa un any, be es relativa a la piscina coberta, fa un any dia de plenari del PP de 2019, ja et 

vam recriminar l’estat en que es trobava el poliesportiu municipal. Si recorde et vam fer una pregunta 
pel tancament del bar del poliesportiu que per aleshores ja feia mes d’un any que estava tancat i que 
ara ja son dos. Comentem també per a agrair la documentació que ens va fer arribar l’Alcaldessa 
sobre l’expedient de no adjudicació del mateix. Però hui ens interessem per una altra instal·lació 
d’aquest poliesportiu, la piscina coberta. Piscina que ara romandrà tancada per una inexplicable 
novament falta de previsió i planificació des del que hui ens governa. A inici de setembre ens adonem 
gracies a les queixes d’alguns veïns a les xarxes socials i a un posterior comunicat d’aquest 
ajuntament el següent: La passada temporada d’hivern, extret d’un comunicat, la passada temporada 
d’hivern van ser moltes les queixes que van arribar a l’ajuntament per les deficiències en que es 
trobava aquesta instal·lació, per tant, els preguntem: quines actuacions s’han fet al respecte durant tot 
aquest temps? Entenem que aquesta instal·lació porta tancada des de març, a més a més, diuen el 
contacte amb l’empresa va acabar el passat diumenge 6 de setembre i continua aquest contacte, el 
qual obliga a l’ajuntament a abonar una quantitat mensual a l’empresa que prestava el servei, es veu 
com una oportunitat per fer les intervencions necessàries abans de oferir el nou servei, es a dir, 
novament falta de previsió, per no tindre un nou contracte a la finalització de l’actual. I falta de 
planificació perquè, que volem dir, que sense els diners que s’estalvien per no donar aquest servei 
aquest ajuntament, no podien fer front al manteniment d’aquesta instal·lació? 

Els recorde que mentres vostés s’estalvien per poder fer front a aquesta millora hi ha veïns 
que han deixat de poder gaudir d’aquest servei tan beneficiós per a ells. 

I, per finalitzar, diuen l’objectiu final d’aquesta pausa, no es un altre que millorar el servei que 
es oferir als usuaris i usuàries, així com oferir un espai amb les màximes garanties de seguretat. No 
es suficient amb prestar un servei, aquest ha de ser de la màxima qualitat possible. Totalment 
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d’acord. Perquè ens queden els següents dubtes: creuen que serà una pausa més llarga o més curta 
de la que tingué al bar del poliesportiu? Creuen vostés que l’anterior servei que estaven donant no 
oferia les màximes garanties? Creuen que no estaven donant un servei de qualitat? 

Pareix, per les seues paraules, que aquests quatre últims anys, no han tingut una valoració 
massa bona, ni per part dels usuaris ni per la part seua. Quatre anys en que majoritàriament els qui 
governen han sigut els mateixos. 

 
El Sr. Tornero Soriano manifestant que Toni, si vols et conteste a les preguntes concretes, ja 

que has fet tantes que...hem quede ja sense aigua.  
A vore, la pausa més llarga que es la del poli, home, òbviament, espere i supose que no, 

assegure que no vaja a més. 
Com he dit, terminis...sempre prou es que els digues per a que no es complisquen, però la 

previsió es això, que en màxim tres mesos aproximadament estiga solucionada tant una cosa com 
l’altra i la piscina estiga en funcionament.  

Quan dius que no oferia les màximes garanties, hi ha que diferenciar, clar, hi ha que 
diferenciar el que hem dit de qualitat de garanties de seguretat. Quan parlem de garanties de 
seguretat també parlem de la situació actual. Si parlem de que una de les deficiències es el tema de 
la climatització en un espai tancat, evidentment no tenim les màximes garanties de seguretat en la 
piscina, tenint en compte que les problemes o alguns dels problemes, partixen de la climatització. 
Això no passava abans de març. En febrer no teníem que estar donant un servei que no poguera 
garantir la seguretat, val? 

I pel que fa a la qualitat si, ho hem dit obertament, ho he dit en el comunicat, ho he dit abans, 
entenc que la qualitat del servei de la piscina no era la millor quan evidentment teníem queixes 
pràcticament constants en registre d’entrada i també pel carrer de la gent que ens deia que en la 
piscina l’aigua estava gelada, que la climatització hui no estava be perquè estava gelada, el dia 
següent feia massa calor, hi havia una concentració molt alta en l’espai. Per tant, entenem que si que 
es un servei que no s’estava prestant a la màxima qualitat que se pot prestar i això es el que volem 
buscar, la màxima qualitat del servei que se presta.  

  
7.7. PREGUNTA “IN VOCE” DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 

 
El Sr. Pérez García  manifestant que fa uns dies pareix que s’ha començat a repartir el BIM, 

que tradicionalment se dictava amb el motiu de la fira de setembre, fira que finalment s’ha cancel·lat i 
els recorde que en diverses ocasions el nostre grup els ha convidat a fer-ho per la actual situació de 
pandèmia, però vostés mai ens han volgut ni escoltar. Però be, ja diuen que més val tard que mai i 
pareix que finalment han reflexionat. Però ni al BIM, que venia arribant a les cases dels nostres veïns 
a principis de setembre, aquest any han arribat a temps i tampoc li han faltat justificacions, pel COVID 
i la no fira. 

Ens alegra que, a més a més, aquest BIM han dedicat un espai gratuït per a la promoció dels 
comerços de la localitat. Com sempre diguem, tot el que siga productor per als nostres veïns i els 
nostres comerciants avant, però hem de tenir cura en com ho fem. 

Si no recorde mal, hi ha una norma reguladora de preu públic de inserció de publicitat en 
publicacions municipals i hem estat pegant una ullada i no vegem cap exempció a la mateixa, la qual 
cosa ens preocupa. 

En l’article número 1 de la norma reguladora diu: constitueix el fet imposable de la exempció 
d’anuncis en publicacions editades per l’Ajuntament de Canals, import del preu públic per exempció 
de publicitat en el Butlletí Informatiu Municipal, revistes, llibres de festes, fullets i catàleg informatius 
de activitats municipals es el següent. Hi ha una relació depenent del tamany de la publicitat uns 
preus, pues quan més gran l’anunci més car. 

Esperem que en aquest cas s’haja optat per una fórmula legal que permeta aquesta exempció 
al parlament del mateix, per la qual cosa, fem les següents preguntes:  
Amb quines empreses s’han contactat i quin ha sigut el procediment cívic? 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que et respondré jo. El BIM, primer que tot, ja crec que ho he 

explicat la Regidora de Fira i Festes Celia molt ben explicat, per cert, que aquesta fira alternativa que 
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complia amb les mesures que ens indicaven les autoritats sanitàries i que eren molt paregudes a les 
del pati cultural, mai es va donar per sabut que anaven a fer sessió ací, si no la regidora ??? sempre 
va dir es farien atenent la situació que en aquell moment hi haguera. Es van reunir i molt encertat ella, 
s’ho va proposar i evidentment, clar que si.  

Primer, nosaltres entenem que està la salut de la gent del nostre poble. El BIM que si que 
estava avançat per al primer cap de setmana de la no fira, que es ara com també s’anomena, estava 
per a traure la primera setmana, evidentment. Però tant que no calguera presa perquè no hi havia 
programació i que era un BIM especial com en la portada apareix, no apareix BIM Fira de Setembre, 
sinó apareix BIM edició especial. Volíem nosaltres sobretot, el nostres objectiu era que eixirà un BIM 
recordatori i històric per a que les darreres generacions vegen que va ser una situació excepcional en 
la que no va haver una fira com a tal. Per tant, va haver de recopilar-se i adaptar-se moltíssimes de 
les coses que apareixien en el seu contingut i perquè enteníem que no cabia la premura del primer 
cap de setmana perquè era un BIM edició especial recordatori amb un espai per als comerços, amb 
un saluda, amb una, també per primera vegada, amb un recull anual de les actuacions que s’han fet 
des de l’Ajuntament i amb un espai també per a l’oposició, per tant enteníem que pagava la pena 
traureu be i no a corre cuita.  

Després també, pel que hem comentes del tema de les empreses, vam parlar amb XXXXXX, 
amb el servei de ADL i ens va facilitar total les direccions i mire a Marta, perquè va ser la que se va 
encarregar, el treball àrduo, eh Marta? Per a posar-se en contacte amb aquestes empreses i oferir-les 
l’espai. Un espai, com molt bé hauràs vist, es un espai que té el mateix tamany per a totes i tots, 
perquè enteníem que aquest any que l’Ajuntament anava a proporcionar-los la publicació gratuïta 
havien de tindre totes i tots les mateixes mesures i les mateixes característiques. No sé si t’he respost 
a tot el que volies.  

 
El Sr. Pérez García  manifestant que si, però be, jo l’únic que dic es que, al final jo moltes 

vegades, i també ho he vist en la intervenció de Celia, que està bé. Una cosa en la intenció política de 
fer una cosa i moltes voltes quan un fa una cosa en la millor intenció del món, la pot estar fent mal. 
Vull dir, i al final, a mi m’agradaria per exemple, com a dit Vicent, m’agradaria pagar-li la instal·lació 
del camp de futbol als dos equips, al Canals i a l’equip de promeses, clar... jo, m’agradaria, però no 
puc. Possiblement, l’Ajuntament d’Alcúdia igual no te cobraria, però es que alo millor té un preu públic 
i t’ha de cobrar. Vull dir, i al final, la iniciativa es molt bona, crec que es una iniciativa que en el temps 
que corre es molt bona per als nostres comerços, però hi ha que anar en molt de compte en lo que 
fem, si pot portar un problema a l’Ajuntament de Canals o no. Ja te dic, perquè igual que en els diners 
de la fira 180.000 euros. Ací pareix que s’han repartit els diners, els 180.000 euros, i jo com a 
modificació de crèdits, jo sols he vist una de 70.000 euros i ja els 180.000 estàn tots repartits.  

Pensen portar una modificació de crèdits al plenari per a dir-nos que van a fer en eixos 
180.000 euros?  

Els contractes pareix ser que la Regidora diu que era per paraula, jo crec que per paraula en 
un Ajuntament no es fa res. El que es compromet per paraula en un ajuntament, vamos, està 
sentenciat. Vull dir, al final, que està molt bé, que moltes vegades la gent o els regidors volem fer les 
coses d’una forma amb la millor intenció del món, però hi ha que tindre molt de compte.  

 
La Sra. Bononad Martínez manifestando que palabra quiere decir que si podia haber hecho 

fiesta, se hubiera mirado a última hora la feria, que no lo teniamos mirado con tiempo, quien iba a 
venir, quien no, porque no lo teniamos previsto que pasara lo del COVID. Entonces por palabra quiere 
decir que a última hora si se pudiera haber hecho, hubieramos hablado con gente hasta del pueblo 
que lo está pasando mal, que como muy bien sabeis tenemos a artistas y cantantes en el pueblo que 
lo están pasando mal...hubieramos hablado con gente para que hubiera podido trabajar y poder 
también comer. Eso quiere decir que a última hora se hubiera hecho eso, buscar gente de Canals que 
lo podría haber hecho. No la palabra como dices...que no lo has entendido. 

 
El Sr. Pérez García  manifestant que no, la que no ho entén es vosté, perquè la intenció es 

molt bona.  
Vosté pareix mentira que no ho sàpiga que per a fer una fira, hi ha que fer uns contractes i els 

contractes necessiten un temps i hi ha que publicar-los i hi ha que contractar-los i no pot arribar a un 
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mes de la fira i, en tota la seua bona intenció, que no li recrimine la seua bona intenció, però jo no puc 
anar i en un fira dir: vaig a contractar 50.000 euros a esta persona perquè es del poble, perquè està 
passant-ho molt mal i jo li diré: vosté té tota la millor intenció del món, però no ho pot fer.  

 
La Sra. Bononad Martínez manifestando que yo, desde primera hora no iba a hacer feria, 

mira lo que te digo. Te lo digo así de claro, pues ya lo sabes. Por eso no se había contratado ni se 
había hecho nada. Ya lo tienes claro. 

 
El Sr. Pérez García  manifestant que pues això, en l’organisme de comunicació i xarxes 

socials, això no ho deia. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que Toni, Toni, per favor. Jo crec que li ha quedat clar. Ja ho 

hem dit per activa i per passiva. Anem a seguir, val?  
Per favor, demane silenci. Per favor, per favor. L’únic que volia dir es que crec que nosaltres 

no fem, encara que tingam molta voluntat, estàn els serveis jurídics per a assessorar-nos, no fem cap 
cosa així “a voleo”, es més, nosaltres destinem molt de temps a estar reunits amb la gent que sí, que 
realment sap, per tant jo sempre dic que la voluntat es, jo sempre dic que una cosa es la voluntat 
política i una altra cosa es lo que tu pugues fer. I això jo crec que tots els 17 ho sabem. Però be, 
evidentment, tot el que siga constructiu, avant, val, Toni? 

També m’agradaria, abans de passar als precs del grup socialista, també recordar un poc la 
naturalesa del “in voce”, que ja ve de fa temps. Sé que pot ser que haja sigut una excepció, però el “in 
voce” està per a una qüestió molt més breu i dita a veu com tal diu la paraula, val? No passa res, però 
he de dir-ho. Toni Orea, anem amb els precs. 

 
7.8. PREC DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA. 

 



 
 
 

44 / 51 

 
 

7.9. PREC DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA. 
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La Sra. Alcaldessa manifestant que la tercera, molt breu. Mire vosté el Facebook d’este matí. 

I la regidora també ja li podrà contestar, perquè com açò es un prec i no ens dona la opció a poder 
contestar-li, val? 

 
 
7.10. PREC DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA. 
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La Sra. Alcaldessa manifestant que gràcies, Toni. Ahir es va aprovar el pla d’inversions, val? 

Es que m’ho poses a...val? Ja està, res. Passem als precs del Partit Popular.  Cuando quieras, Fran. 
 
 
 
7.11. PREC DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
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7.12. PREC DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
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7.13. PREC DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
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La Sra. Alcaldessa manifestant que lo tenemos el proyecto, cuando lo tengamos... 

Anem ara, passem ara als “in voce” del Grup Socialista, quan vuigues Toni Orea. 
 
  

7.14. PREC “IN VOCE”DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA. 
 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que jo el que vuic es que l’alcaldessa, inclús el torn dels 

precs, perquè ja estàn fent-se. Per que al final el que busquem no es el mèrit polític, si no que Canals 
tinga les inversions que hem previst. 

Es un prec per al regidor d’obres i serveis, i li preguem un poc, i va a disculpar-me, però vaig 
a dir-li un poc de forma novel·lística. Baixe vosté del núvol de felicitat en el que viu i baixe un poquet 
al carrer, perquè son constants no sols a les xarxes socials, si no només cal donar una volta pel 
poble, per vore l’estat lamentable dels nostres carrers, no sols en asfaltat si no en la senyalització i 
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altre tipus d’instal·lacions. La veritat es que quan diuen que Canals mai ha estat aixina, en xarxes, 
evidentment, no tot el món te raó, però si que es veritat, que deuria de fer eixe treball bàsic i es xafar 
carrer i vore quines son les necessitats d’instal·lacions, de senyalitzacions i fer la programació de 
rehabilitació, de cooperació dels carrers. 

 
7.15. PREC “IN VOCE”DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA. 

 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que prec número cinc “in voce”. Es un prec que fem per a 

solventar la situació d’ara a Canals.  
Abans la Regidora ha dit que va a destinar-se una quantia econòmica de la partida de Fira i 

Festes, ho agraïm. Però hem vist noticies en els dies de darrere, com l’Ajuntament de Canals si que 
destinava un lloc per a que l’associació de ADA Canals tinguera un lloc per a poder desenvolupar la 
seua feina.  

En el darrer plenari, vam preguntar si l’Ajuntament de Canals anava a destinar un lloc per a 
fer un refugi caní, se’ns va dir que no. No sé si ha variat la situació des del darrer plenari a ara. Però, 
per exemple, li preguem a la Regidora, que en lloc de gastar-se 50.000 euros en un parc d’astènia, 
que jo vaig tindre que buscar que era, podia perfectament fer una aportació a ADA Canals i jo crec 
que li traurà molt més profit. 

 
7.16. PREC “IN VOCE”DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA. 

 
El Sr. Orea Pedraza manifestant que I l’últim prec, Sra. Alcaldessa, anava al regidor, a Xavi, 

que hui no està, però li anem a pregar que, hem pareix molt bé que es penge les medalles per les 
obres que ha executat el Ministeri de Foment. Ens pareix fantàstic, però al mateix temps que ADIF ha 
complit la seua promesa i sobretot, per les gestions fetes, no per este senyor, pels regidors que han 
estat en les legislatures passades i que han lluitat molt per a que es reparen eixos camins, pues que 
almenys ell complisca i que la part del camí que li toca a l’ajuntament es rehabilite i es repare lo 
abans possible. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gràcies, Toni Orea. Fran? Toni Pérez?  

 
7.17. PREC “IN VOCE”DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 

 
El Sr. Pérez García  manifestant que els dos precs “in voce” que tinc, els tinc escrits però son 

“in voce”.  
També me’ls ha xafat el meu company Orea. 
No es la primera vegada que vegem que aquest equip de govern es mou al son que marquen 

les xarxes socials de denúncies o queixes. Crítica que apareix que trobem comunicat a la web de 
l’ajuntament.  

Vaja per davant que no critiquem que s’informe a la ciutadania, però tampoc ens tinguem que 
deixar portar per esta dinàmica que moltes voltes no es gens beneficiosa.  

El passat 28 d’agost, a les xarxes socials de l’ajuntament apareixia un comunicat arrel a les 
queixes dels ciutadans i ciutadanes del poble per l’atenció sanitària que s’està rebent al Centre de 
Salut. En aquest, l’ajuntament qualifica d’intolerable i de situació de desamparació de l’atenció 
sanitària primària a Canals. Ens crida l’atenció, que la inoperància d’aquest ajuntament té una 
excepcionalitat i una justificació, la COVID. 

Que pareix que sols sofrixen ells i no els nostres sanitaris, dels quals hem passat de 
considerar herois i aplaudir als balcons, a ser atacats de forma indiscriminada per xarxes socials. Ja 
no sols per part dels ciutadans, si no per la pròpia institució municipal.  

Què creuen que pensaran els veïns que també troben d’intolerable la inadicció d’aquest equip 
de govern. Els demanem que tinguem trellat, que escolten als veïns, que treballen per millorar al 
nostre poble i l’atenció de cadascun dels serveis que els prestem a tots ells. 

Però no entrem en aquesta batalla de criticar per criticar, que moltes voltes ens duen les 
associacions. 

 



 
 
 

51 / 51 

7.18. PREC “IN VOCE”DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
 
El Sr. Pérez García  manifestant que I l’ultima es: Després d’aquest prim pas produït per la 

COVID, pareix que comencen a disllumbrar-se algunes adjudicacions d’algunes obres i, la veritat que 
ens alegra, ja que aquestes serviran per millorar carrers o instal·lacions municipals i, per tant, es 
beneficiaran els nostres veïns. Obres, que algunes d’elles, en la passada legislatura s’han de 
quantificar. 

Se’n recorda de les nostres reiterades preguntes la passada legislatura per la paràlisi que va 
tindre l’obra del parc dels fornets? 

Ara, esperem que aquesta nova fase siga més àgil i permeta gaudir als nostres veïns d’un 
parc de qualitat. Però al mateix temps, ens trobem que novament ens tornem a oblidar de les nostres 
pedanies. Pedanies que necessiten millores en els seus carrers i enllumenats, com a la Torre Flares i 
La Torreta. Pedanies que necessiten recuperar els seus edificis, com Aiacor. Amb les seues antigues 
escoles parades durant ja massa temps. Els vam demanar que prioritzaren aquesta obra que tan 
necessària es per al poble d’Aiacor i hui es el toc que m’ha demanat. No se’n recorden de les 
pedanies únicament quan venen les eleccions, es a dir, que els veïns d’Aiacor, Torre Flares i La 
Torreta no son de segona. 

 
La Sra. Alcaldessa manifestant que gràcies Toni, pels últims precs del Partit Popular. 
 
 

 
I no havent més assumptes que tractar, la Presidència procedeix a alçar la sessió essent les 

vint-i-tres hores i deu minuts del dia 24 de setembre de 2020. 
 
Firmen electrónicamente l’esborrany de l’Acta de la sessió. 
 

     La Alcaldessa     El Secretari 
 
 
 

 


